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1  Εισαγγελική έρευνα για τις δηλώσεις Γιαννακού
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

147.07 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Εισαγγελική έρευνα 
για τις δηλώσεις 
Γιαννακού
Την διενέργεια έρευνας, με αντικεί

μενο το αδίκημα της διασποράς ψευ
δών ειδήσεων, για τις δηλώσεις του 
προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαν
νακού, με αφορμή παράλυση που εμ
φάνισε 40χρονη νοσηλεύτρια στην 
Κέρκυρα, διέταξε η προϊσταμένη της Ει
σαγγελίας πρωτοδικών, Σωτηρία Πα- 
παγεωργακοπούλου.

Η παρέμβαση της εισαγγελέως για την 
διενέργεια προκαταρκτικής εξέ
τασης οφείλεται στις δηλώ
σεις του κ. Γιαννακού σε τη
λεοπτικό σταθμό, στις οποίες 
συνέδεσε το πρόβλημα που 
εμφάνισε η νοσηλεύτρια με 
την δεύτερη δόση του εμβο
λίου κατά του κορονοϊού, την 
οποία έκανε η 40χρονη.

Ο κ. Γιαννακός εμφανίστη
κε βέβαιος πως η 
παράλυση των 
κάτω άκρων

ι \\|

που εμφάνισε η γυναίκα οφείλεται 
στο εμβόλιο, χωρίς να έχει 

προηγηθεί καμία τέτοια 
σχετική επίσης ανακοί
νωση των γιατρών.

Η προκαταρκτική εξέ
ταση θα διαπιστώσει 

αν ο κ. Γιαννακός έχει 
διαπράξει ή όχι το ερευ- 

νώμενο αδίκημα.
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1  Κινητοποίηση του ΣΥΚΝΕ στην είσοδο του ΓΙΓΝΑ
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

213.49 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κινητοποίηση του ΣΥΚΝΕ στην είσοδο του ΓΙΓΝΑ
Την ερχόμενη Τρίτη σιο 
πλαίσιο πανελλαδικής 
δράσης

Τπν Τρίτη 16 Φεβρουάριου 2021 
Πανελλαδική Στάση Εργασίας της 
ΠΟΕΔΗΝ 9:00πμ - 15:00μμ και Συ
γκέντρωση 1 Οπμ. στο Υπουργείο Ερ

γασίας (Σταδίου 29).

Πιο συγκεκριμένα:
ΤΡΙΤΗ 16 Φεβρουάριου 2021 

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ ΣΤΑΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ 
9:00πμ - 1 5:00μμ.

• ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ 1 Οπμ στο Υπουρ
γείο Εργασίας (Σταδίου 29)

Θα ακολουθήσει πορεία στο 
Υπουργείο Υγείας.

• Στην Θεσσαλονίκη Συγκέντρωση 
Διαμαρτυρίας ΙΟπμ στο Υπουργείο 
Μακεδονίας Θράκης.

• Στην ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ Συγκεντρώ
σεις Διαμαρτυρίας ΙΟπμ στις ΥΠΕ

ΔΙΕΚΔΙΚΟΥΜΕ:
•Ένταξη στα ΒΑΕ
• Χαρακτηρισμό θανάτου συνα

δέλφων από κορωνοϊό ως εργατι

κό ατύχημα
• Μονιμοποίηση εκτάκτων
• Ισχυρή Δημόσια Υγεία με επαρκή 

στελέχωση και χρηματοδότηση
• Αυξήσεις στους μισθούς
• Επαρκή μέτρα ατομικής προστα

σίας
Στις 10 πμ θα πραγματοποιηθεί 

αντίστοιχα διαμαρτυρία στην κεντρική 
είσοδο του Πανεπιστημιακού Γενικού

Νοσοκομείου Αλεξανδρούπολης για 
τα παραπάνω αιτήματα.

Παροτρύνουμε όλους τους εργα
ζόμενους να συμμετέχουν προκείμε- 
νου να αναδείξουμε και τις όποιες 
ιδιαιτερότητες αφορούν το Νοσο
κομείο μας και κατ’επέκτασπ τους 
εργαζομένους σ’αυτό.

ΤΟ Δ.Σ ΤΟΥ ΣΥΚΝΕ
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1  Απλά Πέμπτη
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

59.53 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Απλά Πέμπτη
Προκαταρκτική εξέταση διατάχθηκε χθες από την Ει

σαγγελία Πρωτοδικών της Αθήνας, μετά τις δηλώσεις του 
προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλπ Γιαννάκου, για την περί
πτωση 40χρονης νοσηλεύτριας, η οποία σύμφωνα με κα
ταγγελίες παρουσίασε το σύνδρομο Γκιλαίν-Μπαρέ μετά 
τη δεύτερη δόση του εμβολίου κατά του κορονοιού. Η Ει
σαγγελία Πρωτοδικών Αθηνών διέταξε τη διενέργεια προ
καταρκτικής εξέτασης προκειμένου να διερευνηθεί αν έχει 
τελεοτεί από τον κ. Γιαννάκο το αδίκημα της «διασποράς 
ψευδών ειδήσεων». Δεν θα κρίνουμε την απόφαση της 
Εισαγγελίας, δεν μπορούμε όμως και να αγνοήσουμε ότι 
θα θέλαμε πολύ να υπάρχει η ανάλογη ευαισθησία όταν 
ο Βελόπουλος, για παράδειγμα, κυκλοφορεί παντού χωρίς 
μάσκα και διαλαλεί τα γνωστά συνωμοσιολογικά του για 
τα εμβόλια. Ή μήπως, τότε, είναι απλά Πέμπτη;

Κ.Η.
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1  Οι μέρες της κυριαρχίας τους είναι μετρημένες
Πηγή: ΠΡΙΝ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

870.26 cm² Κυκλοφορία: 620

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κυβέρνηση
Γιάννης Ελαφρός

Ο
ι μέρες της αφϋονίας σας είναι 
μετρημένες, είναι ο τίτλος 
μιας καλής γερμανικής 
ταινίας. Παραφράζοντας 
τον μπορούμε να πούμε 
πως οι μέρες της κυριαρχίας της κυβέρ
νησης της ΝΔ είναι μετρημένες. Οι φοι

τητικές και εκπαιδευτικές πλημμυρίδες 
που συγκλόνισαν την Αθήνα και άλλες 
πόλεις τις προηγούμενες βδομάδες εί
ναι ο νεανικός προάγγελος βαθύτερων 
διεργασιών. Δεν είναι μόνο το θέμα των 
ΑΕΙ, που οι ακραία αντιδραστικές απα
ντήσεις της κυβέρνησης για την προώ
θηση των κλειστών στα λαϊκά στρώματα 
και περίκλειστων από αστυνομία επι
χειρηματικών πανεπιστημίων δύσκολα 
θα περπατήσουν στη ζωή. Οι Μητσοτά- 
κης, Κεραμέως, Χρυσοχοΐδης δεν έχουν 
κανένα λόγο να πανηγυρίζουν γιατί 
πέρασε, όπως προβλεπόταν, το νομο
σχέδιο από τη βουλή. Αρκεί να τους 
θυμίσουμε πως ο πάντα ανήσυχος χώ
ρος της εκπαίδευσης και των πανεπι
στημίων έχει ξηλώσει πολλές αντι-με- 
ταρρυθμίσεις: Από τον ν.815 του 
«εθνάρχη» Κ. Καραμανλή μέχρι τους 
κανονισμούς Β. Κοντογιαννόπουλου- 
πατέρα Μητσοτάκη το 1990-91 και από 
την κατάργηση του άρθρου ι6 του Συ
ντάγματος (2006-07) μέχρι τις αναδι
αρθρώσεις της Α. Διαμαντοπούλου. 
Μαζί τους, στο σκουπιδοτενεκέ της 
ιστορίας, θα βρεθούν και οι πρόσφατες 
ρυθμίσεις, από ένα αγώνα διάρκειας, 
ανυπακοής και ανατροπής, φοιτητών, 
εκπαιδευτικών και λαού.

Αλλά είναι πολλές οι αιτίες που βγά
ζουν τον κόσμο στο δρόμο. Οι χιλιάδες 
που διαδήλωσαν αυτές τις μέρες, σα
ρώνοντας τις κυβερνητικές απαγορεύ
σεις και αψηφώντας την κρατική τρο
μοκρατία (βλ. σελ. 17) και παρά την 
πανδημία του κορονοϊού, έφεραν στο 
προσκήνιο την αντίσταση σε μια κυβέρ
νηση και μια πολιτική που καταδικάζει 
εργαζόμενους και νεολαία σε ασφυξία. 
Την Τρίτη η κυβέρνηση ανακοίνωσε 
ένα νέο «σκληρό lockdown» μέσα στο 
συνεχιζόμενο «lockdown» διάρκειας, 
επιβεβαιώνοντας τις απαράδεκτες και 
υγειονομικά αχρείαστες απαγορεύσεις 
στην κυκλοφορία, με κορωνίδα το Ορ- 
γουελιανό μάντρωμα από τις 6 μ.μ. τα 
Σαββατοκύριακα.

Την Τρίτη το πρωί η ΟΕΝΓΕ προει
δοποιούσε την κυβέρνηση με επείγου
σα επιστολή προς Κ. Μητσοτάκη, Β. 
Κικίλια, Β. Κοντοζαμάνη (ζητώντας 
μάλιστα μάταια τηλεδιάσκεψη, ενώ ει
σπράττει διώξεις) για υπερδιπλασιασμό 
των επιβεβαιωμένων κρουσμάτων στην 
Αττική, αύξηση των εισαγωγών ασθε
νών με Covid-i9 κατά ζο% τις τελευταίες 
15 ημέρες (πολύ περισσότερο σε Αττική 
και Αχάία), αλλά και για τις επιπτώσεις 
στη λοιπή νοσηρότητα και θνητότητα

Οι μέρες της κυριαρχίας τους 
είναι μετρημένες
► Οι πλημμυρίδες διαδηλώσεων εκφράζουν ιη γενικότερη 
αντίδραση στην ασφυξία που επιβάλλουν κυβέρνηση και κεφάλαιο

από τη μετατροπή του δημόσιου συστή
ματος υγείας σε σύστημα μιας νόσου. 
Υπογράμμιζαν ειδικά την απειλή στην 
Αττική, λόγω της πληθυσμιακής πυκνό
τητας και των μεγάλων ελλείψεων σε 
νοσοκομειακές υποδομές, ακόμα και σε 
συστήματα χορήγησης οξυγόνου υψηλής 
ροής! Υπογράμμιζαν επίσης τον κίνδυνο 
μετάδοσης κορονοϊού από τον εμβολι
ασμό στα νοσοκομεία (βλ. σελ. 15). Οι 
νοσοκομειακοί γιατροί πρότειναν ένα 
συνολικά διαφορετικό μοντέλο αντιμε
τώπισης της πανδημίας, με «καθολική 
επιδημιολογική επιτήρηση με δωρεάν 
μαζικά επαναλαμβανόμενα τεστ και ου
σιαστικά μέτρα αντιμετώπισης εκεί που 
φουντώνει ο ιός», δηλαδή σε «ΜΜΜ και 
μεγάλους εργασιακούς χώρους (εργο
στάσια, μεγάλες εμπορικές αλυσίδες, 
super market) στους οποίους με ευθύνη 
του κράτους και της εργοδοσίας κατα
πατιόνται τα υγειονομικά πρωτόκολλα, 
αποκρύπτονται τα κρούσματα, απου
σιάζουν οι κρατικές ελεγκτικές υπηρε
σίες». Ταυτόχρονα, ζητούσαν ενίσχυση 
των νοσοκομείων και των Κέντρων Υγεί
ας, μονιμοποίηση των συμβασιούχων, 
ενώ έφερναν ξανά στο φως πως ακόμα 
εκκρεμούν οι προσλήψεις 940 μόνιμων 
γιατρών που προκηρύχθηκαν τον Φε
βρουάριο του 2020, αλλά και οι προσλή
ψεις Γενικών Γιατρών από το... 2019! 
Επιπλέον, απαιτούσαν ιχνηλάτηση 
(βλ. σελ. 23) και την «επίταξη 
του ιδιωτικού τομέα υγείας 
και υποχρεωτική ένταξη 
των ιδιωτών γιατρών στο 
σχέδιο για την αντιμετώ
πιση της πανδημίας». Με 
αυτές τις διεκδικήσεις,
ΟΕΝΓΕ, ΠΟΕΔΗΝ και 
πολλά πρωτοβάθμια σω
ματεία έχουν προκηρύξει 
24ωρη πανελλαδική απεργία 
στις ι6 Φλεβάρη, με συγκέντρω
ση στις 10.30 π.μ. στο υπουργείο 
Υγείας, που πρέπει να στηριχθεί από ερ
γαζόμενους και νεολαία.

Παρότι η κυβέρνηση της ΝΔ προ
σπαθεί να εμφανιστεί ως σωτήρας του 
λαού όλο και περισσότερο αναδεικνύε- 
ται ως αυτό που είναι: Μια κυβέρνηση 
κοινωνικού πολέμου, που αξιοποιεί και 
την πανδημία για να προωθήσει τις πιο 
ακραίες αντιδραστικές αναδιαρθρώσεις 
που έχει ανάγκη το κεφάλαιο και το σύ
στημα, το οποίο αργά ή γρήγορα θα ζη
τήσει τον λογαριασμό.

Σε αυτές τις συνθήκες οι διεκδι
κήσεις για Υγεία-Παιδεία-Εργασία- 
Ελευθερία συνδυάζονται και συνενώ
νονται στην ανάγκη ενός πολιτικού 
κινήματος ανατροπής της κυρίαρχης 
πολιτικής και της γραμμής της κυβέρ
νησης, η οποία υλοποιεί τις κατευθύν
σεις της ΕΕ και τις απαιτήσεις του κε
φαλαίου. Πρόκειται για μια πολιτική, 
με την οποία συναινεί ο ΣΥΡΙΖΑ, όπως 
έχει φανεί και με τη σύμπλευσή του 
με το υγειονομικό μοντέλο των «ει
δικών», αλλά και με τις προτάσεις 
Τσίπρα για «σώμα φύλαξης» των 
πανεπιστημίων! Επειδή η βουή 
των διαδηλώσεων φαίνεται πως 
ξύπνησε και τον Α. Τσίπρα και 
την αξιωματική «αντιπολίτευ
ση» και αρχίζουν να ονει
ρεύονται κοστούμια νέας 
διακυβέρνησης, πρέπει να

υπογραμμίσουμε πως τίποτα δεν είναι 
πιο αναποτελεσματικό για τις ζωτικές 
ανάγκες λαού και νεολαίας από την 
αναβίωση των «αντιδεξιών» μετώπων 
και μιας επαναφοράς κυβερνητικής 
διαχείρισης αλά ΣΥΡΙΖΑ, με ακόμα πιο 
δεξιό περιεχόμενο και βασικό σύμμαχο 
τοΚΙΝΑΛ.

Ζούμε σε μια συγκλονιστική εποχή 
που όλα τρίζουν και αλλάζουν, με την 
πολύπλευρη κρίση του ολοκληρωτικού 
καπιταλισμού της εποχής μας να υπο
γραμμίζει την ανάγκη για ένα επίκαι
ρο αντικαπιταλιστικό πρόγραμμα και 
μέτωπο, με εμπνευστή μια σύγχρονη 
κομμουνιστική απελευθερωτική δυ
ναμική. Τώρα που όλα κρίνονται ξανά 
από την αρχή, σε αυτόν τον αγώνα 
ζωής ή θανάτου της ανθρωπότητας, τί
ποτα λιγότερο δεν είναι αρκετό.

Κι αν ο παλιός, γερασμένος και 
βαθιά άρρωστος κόσμος σέρνει τα 

βήματά του (δίνοντας δυστυχώς 
ρυθμό και σε ένα μέρος της ητ- 

τημένης Αριστερός), όλο και 
περισσότεροι θα παίρνουν 

έμπνευση από το πάθος, 
το πείσμα και τη λεβε
ντιά της νέας γενιάς, 

όπως των συντρόφων 
συλληφθέντων που 
έσφιξαν και ύψω
σαν τις γροθιές 
παρά τις χειροπέ
δες. Γιατί όταν 
οι νέοι «σφίγ
γουν το χέρι, ο 
ήλιος είναι βέ
βαιος για τον 

κόσμο».

Οι υγειονομικοί 
προτείνουν 

ένα άλλο μοντέλο 
και απεργούν 

στις ιό/2
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1  Σε lockdown μέσα στο lockdown Αχαΐα και Εύβοια
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1030.06
cm²

Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Αύξηση διασωληνωμένων

1.410
νέα κρούσματα (128 στη Θεσσαλονίκη, 95 
στην Αχαΐα, 56 στην Εύβοια). Ο συνολικός 
αριθμός των κρουσμάτων ανέρχεται στα 170.244

762
κρούσματα στην Αττική (194 στον κεντρικό τομέα, 
124 στο νότιο, 116 στον δυτικό και 101 στον 
Πειραιά)

293
οι διασωληνωμένοι ασθενείς 
(από 281 την προηγούμενη μέρα)

21
νέοι θάνατοι, που ανεβάζουν
στους 6.077 τους νεκρούς της πανδημίας

Σε lockdown μέσα
στο lockdown Αχαΐα και Εύβοια
Σενάρια για επέκταση της απαγόρευσης της κυκλοφορίας στις 6 μ.μ. και τις καθημερινές στην Αττική, όπως και για χρονική 
επιμήκυνση του σκληρού λουκέτου. Διχογνωμία των επιστημόνων πριν από την εισήγηση να παραμείνει σε καθεστώς 
αυξημένης επιδημιολογικής επιτήρησης η Θεσσαλονίκη

Του
ΚΩΣΤΑ ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΥ

Ε
ξαπλώνεται σταδιακά 
στην επικράτεια η ομολο
γία αποτυχίας της κυβέρ
νησης στη διαχείριση της 
πανδημίας. Καθολικό «λουκέτο» - 
στα πρότυπα της Αττικής- ανακοί

νωσε ο Νίκος Χαρδαλιάς, από σή
μερα, για την Αχαΐα και την Εύ
βοια, με αποτέλεσμα την αναστο
λή της λειτουργίας του click away 
στο λιανεμπόριο και την επιστρο
φή της εξ αποστάσεως εκπαίδευ
σης για τους μαθητές των περιο
χών, πλην της Ειδικής Αγωγής.

Στην περίπτωση της Εύβοιας 
συνεκτιμήθηκε το γεγονός της 
γειτνίασης με την Αττική, «καθώς 
και εκεί καταγράφονται δεκάδες 
κρούσματα -κάτι που σημαίνει ότι 
όσοι χρειαστούν εισαγωγή θα κα- 
τευθυνθούν προς τα νοσοκομεία 
της Αθήνας, που ήδη είναι επιβα

ρυμένα».
Σημειώνεται ότι το ποσοστό κά

λυψης των κλινών ΜΕΘ Covid- 
19 στην Αττική αγγίζει το 83%, 
σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ. Στο 
επίπεδο πολύ αυξημένου κινδύ
νου ανήκουν και οι δήμοι: Αγίου 
Νικολάου Κρήτης, Θήρας και 
Μυκόνου.

Υπό αυξημένη επιτήρηση 
Θεσσαλονίκη - Ρέθυμνο

Να παραμείνει η Θεσσαλονίκη 
σε καθεστώς αυξημένης επιδημιο- 
λογικής επιτήρησης -δίχως σκλη
ρό lockdown- εισηγήθηκαν προς 
την κυβέρνηση οι ειδικοί επιστή
μονες με γνώμονα τη διαπίστωση 
ότι «τα νοσοκομεία της πόλης δια
θέτουν αντοχή, καθώς η κάλυψη 
στις ΜΕΘ είναι στο 50%». Δεν 
έλειψαν ωστόσο οι διαφορετικές 
προσεγγίσεις στους κόλπους της 
επιτροπής του υπουργείου Υγείας,

καθώς πολλά μέλη της προέταξαν 
την ανάγκη της λήψης προληπτι
κών μέτρων «ώστε να μην εκτρο- 
χιαστεί η κατάσταση».

Το προειδοποιητικό μήνυμα ότι 
«αν καθυστερήσουν τα μέτρα στη 
Θεσσαλονίκη, θα έχουμε ολέθρια 
αποτελέσματα» εξέπεμψε (Open) 
ο διευθυντής της ΜΕΘ του Νοσο
κομείου «Παπανικολάου» Νίκος 
Καπραβέλος. Τόνισε μάλιστα ότι 
«είναι απαραίτητο να ελέγξουμε 
τον συνωστισμό στα μέσα μεταφο
ράς, αλλά και τον αριθμό ατόμων 
στις τάξεις».

Διχογνωμία επικράτησε και για 
την τελική εισήγηση αναφορικά με 
τον νομό Ρεθύμνου, που επίσης 
παραμένει σε καθεστώς αυξημέ
νης επιδημιολογικής επιτήρησης. 
Μέρος των επιστημόνων -σύμφω
να με πληροφορίες- έκρουσαν τον 
κώδωνα του κινδύνου για την αυ
ξητική τάση που καταγράφεται 
στις νοσηλείες της κλινικής Covid

του νοσοκομείου της περιοχής.
Πανικός παράλληλα έχει κυρι

εύσει την κυβέρνηση για την επι- 
δημιολογική εικόνα της Αττικής 
λίγα εικοσιτετράωρα μετά την επι
βολή του νέου lockdown, μέσα στο 
lockdown, στην πολυπληθέστερη 
Περιφέρεια της χώρας. Σύμφωνα 
με καλά πληροφορημένες πηγές, 
συζητείται έντονα η επέκταση του 
μέτρου της απαγόρευσης της κυ
κλοφορίας στις 6 μ.μ. και τις καθη
μερινές «μετά τις εικόνες υπερσυ- 
νωστισμού στους δρόμους και στα 
μέσα μαζικής μεταφοράς»!

Στις τάξεις της κυβέρνησης ευ- 
ελπιστούν σε... συμμαχία με την 
επερχόμενη κακοκαιρία, καθώς 
«πολλοί πολίτες θα αναγκαστούν 
να μείνουν στα σπίτια τους».

Παράταση λουκέτου 
στην Αττική;

Δεν λείπουν δε τα σενάρια που

αφορούν τη χρονική επιμήκυνση 
του γενικού λουκέτου στην Αττι
κή. Ο Χαράλαμπος Γώγος, μέλος 
της επιτροπής, εκτιμά ότι «τα πρώ
τα ορατά αποτελέσματα του αυ
στηρού lockdown θα φανούν σε 
2,5 εβδομάδες, αλλά κανείς δεν 
μπορεί να πει με σιγουριά ότι δεν 
θα υπάρξει παράταση των περιο
ρισμών».

«Σε κάθε περίπτωση», σημείω
σε, «υπάρχει πλέον το πλεονέκτη
μα των εμβολιασμών που αυξάνο
νται συνεχώς, καθώς οι εμβολια
σμένοι δεν καταλήγουν στα νοσο
κομεία, και από την άλλη φαίνεται 
πως μεταδίδουν 67% λιγότερο τον 
ιό».

Εκτιμήσεις για πέντε 
βδομάδες

Στις «πέντε εβδομάδες» προσ
διορίζει την αποσυμπίεση της κα
τάστασης ο Νίκος Θωμάϊδης, κα-
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1  Σε lockdown μέσα στο lockdown Αχαΐα και Εύβοια
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

θηγητής Αναλυτικής Χημείας, 
εξηγώντας ότι «αναμένουμε αύξη
ση των εισαγωγών στα νοσοκο
μεία μετά την εφαρμογή του 
lockdown και κορύφωση του 
αριθμού των κρουσμάτων μέσα 
στο επόμενο δεκαπενθήμερο. Στη 
συνέχεια θα ξεκινήσει η πτώση 
των δεικτών, που στην αρχή θα εί
ναι σημαντική και στη συνέχεια 
βασανιστικά αργή».

Παράλληλα ο καθηγητής Περι
βαλλοντικής Μηχανικής του ΑΠΘ 
Δημοσθένης Σαρηγιάννης εκτίμη
σε ότι «εάν διαρκέσει τέσσερις 
εβδομάδες το lockdown, η αποσυ- 
μπίεση των ΜΕΘ θα είναι καλύτε
ρη στην Αττική».

Ρουσφέτι στους ναυτιλιακούς 
πράκτορες

Τέλος, με ειρωνικά σχόλια υπο
δέχτηκαν ακόμα και βουλευτές της 
Ν.Δ. την πρόταση της συναδέλφου 
τους Κατερίνας Μονογυιού να 
εξαιρεθούν τα γιοτ από τους περιο
ρισμούς του αυστηρού lockdown! 
Στο πλαίσιο των κοινοβουλευτι
κών αναφορών η Κ. Μονογυιού 
υιοθέτησε και προώθησε στο 
υπουργείο Ναυτιλίας το σχετικό 
αίτημα της ένωσης ναυτιλιακών 
πρακτόρων (ΕΝΠΕΝ Μεγίστη) 
διότι «θα επιφέρει επιπλέον έσοδα 
στα λιμάνια»... (φόρος πλοίων ανα
ψυχής, τιμολόγια ελλιμενισμού, 
παράβολα Δημοσίου κ.λπ.).
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1  Το φριχτό μυστικό που κρύβουν
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

957.86 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Είχε συνδεθεί με το εμβόλιο για τη «γρίπη των χοίρων» που αποσύρθηκε άρον-άρον το 1976...

ι ο φριχτι
σύνδρομο

ι μυστικό που κ|
παραλυσίαδ που έι

ιυρουνγ
ιαθε η νοι

ίο το
οηλεύιρια

μείο και μετά δεν μπορούσαν πια να μην δεχτούν ότι 
αυτό μπορούσε να προκύψει cos παρενέργεια του 
εμβολίου.Έτσι, οι δυο εμπνευστέε του προγράμ- 
ματοε εμβολιασμού Senser και Millar βρέθηκαν 
στη δίνη του κυκλώνα, ο Φορντ έχασε ns εκλογέε 
του Νοεμβρίου από τον Κάρτερ και μέσα σε τρειε 
εβδομάδεε, ενώ είχαν εμβολιαστεί πε
ρίπου 40 εκατομμύρια Αμερικανοί 
διατάχθηκε ο πρόωροε τερματι- 
σμόε του προγράμματοε λόγω 
και των ιατρικών παρενερ- 
γειών με το Guillain-Barre.
Εκείνο το πρόγραμμα εμβο
λιασμού είχε στοιχίσει στην 
τότε κυβέρνηση περί τα 135 
εκατομμύρια δολάρια, σε 
σημερινή αξία πάνω από 620 
εκατομμύρια δολάρια...

Η μοιραία δεύτερη δόση
Κατ' αρχάε. χθεε ο πρόεδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ επανήλθε και δήλωσε ότι η 40χρονη νοσηλεύτρια «με 
εξουσιοδότησε να μεταφέρω ότι δεν αντιμετώπιζε το παραμικρό πρόβλημα υγείαε. Μετά τη δεύ
τερη δόση του εμβολίου εμφανίστηκαν τα σοβαρά προβλήματα υγείαε» και επέμεινε ότι «η επί

σημη άποψη του νοσοκομείου και των γιατρών του νοσοκομείου είναι ότι δεν μπορούν να 
αποκλείσουν τη σύνδεση του σοβαρού προβλήματοε υγείαε τηε συναδέλφου με τον 

εμβολιασμό». Και ενώ οι πιο πολλοί γιατροί, που σέβονται τον εαυτό τουε, συνι- 
ι. στούν «να περιμένουμε...», βγαίνουν κι αυτοί -όπωε ο κυβερνητικόε μαϊντανόε 
4 καθηγητήε Βασιλακόπουλοε- για να χαρακτηρίσουν «αχαρακτήριστα κι απα- 
Β ράδεκτα» όλα αυτά και να διαψεύσουν άρον-άρον ότι το σύνδρομο Guillain- 

Γ Barre που παρουσίασε η νοσηλεύτρια, οφείλεται στο συγκεκριμένο εμβό- 
H λιο. Και ποιο ήταν το... ακαταμάχητο επιχείρημα του κ. Βασιλακόπουλου περί 

αυτού; «Σε όλο τον κόσμο ωε σήμερα έχουν γίνει 150 εκατ. εμβόλια και δεν 
έχει υπάρξει αυτή η επιπλοκή», είπε. Είναι ο ίδιοε καθηγητήε που τον Μάιο 

του 2020 δήλωνε με απόλυτα κατηγορηματικό τρόπο ότι είναι 13 φορέε πιο 
πιθανό να νοσήσουμε από κορωνοϊό με υφασμάτινη μάσκα. Τέλοε πάντων...

Πρόγραμμα εμβολιάσου που στοίχισε 620 εκατομμύρια

CONTACT VOUR DOCTOR 
IMMEDIATELY IF YOU 
EXPERIENCE ΛΝΥ OF WE 
SIGNS & SYMPTOMS.

To σύνδρομο Γκιλαίν-Μπαρέ (Guillain-Barre)

Συνεχίζονται οι αντιδράσεκ -onus 
βεβαίου συνεχίζεται και η φοβερή 
ηροσηάθεια συγκάλυψπ$- για το 
ηεριστατικό ins νοσηλεύτρια$ 
στην Κέρκυρα η οποία παρουσίασε 
αιφνίδια παράλυσπ έπειτα από 
τπ χορήγηση ms δεύτερη$ δόσπ$ 
εμβολίου για τον κορωνοϊό.
Μετά την ανεπίτρεπτη εισαγγελική παρέμβαση για 
δήθεν διασπορά fake news από τον πρόεδρο ms 
ΠΟΕΔΗΝ, Mix. Γιαννάκο, που αποκάλυψε την περί
πτωση, έχουν ξεχυθεί όλοι οι «κυβερνητικοί» καθη- 
γητάδεε και τα φερέφωνα των φαρμακευτικών κο
λοσσών όχι μόνο για να πνίξουν την υπόθεση, για να 
φοβίσουν και να απειλήσουν όποιον πάει να μιλή
σει, αλλά και για να διαστρεβλώσουν τα πραγματι
κά δεδομένα, τα ίδια τα ιατρικά στοιχεία.

Οι θάνατοι με το εμβόλιο 
ms «Ypinns των χοίρων»
Πάμε πίσω τώρα στο 1976: Τον Φεβρουάριο εκεί- 
vns ms xpovias εκδηλώθηκε η λεγάμενη «γρίπη 
των χοίρων» και ένα μικρόβιο παρόμοιο με εκεί
νο ms ισπανικήε ypinns του 1918 που εντοπίστη
κε αρχικά στο αμερικανικό στρατόπεδο Fort Dix, 
ήταν ο ivoxos. Αν και πολλοί επιστήμονεε ανέφε
ραν πωε ο κίνδυνοε δεν ομοίαζε απαραίτητα με αυ
τόν ms ισπανικήε ypinns, από την άλλη πλευρά οι 
εκπρόσωποι ms αμερικανικήε κυβέρνησηε και τα 
media επιχειρούσαν να παρουσιάσουν την ακριβώε 
αντίθετη εικόνα. Κάτι ανάλογο με αυτό που συμβαί
νει και σήμερα...

Τελικά, επελέγη η λύση του μαζικού εμβολια
σμού των Αμερικανών πολιτών και μάλιστα σε μια 
προθεσμία έξι - επτά μηνών. Πάλι κάτι ανάλογο με 
τα τωρινά.,.Ήταντο πιο μεγαλεπήβολο πρόγραμμα 
εμβολιασμού ms αμερικανικήε ιστορίαε μέχρι εκεί
νη την εποχή.Όταν άρχισαν οι εμβολιασμοί με τουε 
πολιτικούε, όπωε ο τότε πρόεδροε Ford να γυρίζει 
κι εκείνο5 τα μανίκια στο πλαίσιο τηε προεκλογικήε 
του εκστρατείαε, ώστε να δείξει στην εκλογική βάση 
των Αμερικανών πολιτών, ncos το fast-track εμβό
λιό του ήταν ασπίδα υγείαε -κάτι σαν τον... Κούλη 
pas δηλαδή- άρχισαν και οι θάνατοι. Μέσα στο πρώ
το κιόλαε 1 δνθήμερο, τρειε ηλικιωμένοι πέθαιναν 
ξαφνικά σε κλινική του Pittsburgh, αλλά το γεγονόε 
ότι προηγουμένων είχαν λάβει το εμβόλιο, κρινόταν 
από mus γιατρούε και το επιτελείο του Φορντ ωε 
μη ρεαλιστική αιτία θανάτου. Κάτι ανάλογο με αυτά 
που λένε σήμερα... Η συνέχεια, opens, ήταν πιο δρα- 
ματική.Ύστερα από εμβολιασμούε σε πολιτείεε τη 
μία μετά την άλλη -αρχικά σε Minnesota, Maryland 
και Alabama- εμφανίζονταν ολοένα και περισσό
τερα περιστατικά του συνδρόμου Guillain-Barre με 
ατροφία μυών και παράλυση άκρων. Από ένα ση

Να δούμε, λοιπόν, ποια είναι η ιστορική και ιατρι
κή πραγματικότητα την οποία τα συμφέροντα των 
εταιρειών των εμβολίων -με τα 200 δισ. ευρώ 
τζίρο τουλάχιστον κάθε χρόνο- κάνουν ό,τι μπο
ρούν για να παραμείνει άγνωστη και θαμμένη, 
κάτι που μέχρι σήμερα έχουν καταφέρει σε μεγά
λο βαθμό. Πάλι καλά, πάντωε, που δεν αμφισβη
τούν ότι η νοσηλεύτρια επλήγη από το σύνδρομο 
Guillain-Barre (στα Ελληνικά Γκιλαίν-Μπαρέ) το 
οποίο είναι ένα σοβαρό νευρολογικό πρόβλημα. 
Αυτό, λοιπόν, που κατά βάση κρύβουν -άλλοι από 
άγνοια, άλλοι, όμωε όπωε οι μεγαλοκαθηγητά- 
δεε που υπηρετούν με το αζημίωτο τιε εταιρείεε, 
από σκοπιμότητα- είναι ότι το σύνδρομο Guillain- 
Barre έχει συνδεθεί πλήρωε με ένα προηγούμενο

εμβόλιο το οποίο μάλιστα εξ αυτού ακριβώε του 
λόγου είχε αποσυρθεί άρον-άρον. Άραγε, μήπωε 
φοβούνται ότι μπορεί να επαναληφθεί και τώρα 
κάτι παρόμοιο εάν διαπιστωθούν και άλλεε τέ- 
τοιεε περιπτώσειε, τιε οποίεε με τιε απειλέε για 
δικαστικέε διώξειε και φυλακίσειε επιχειρούν να 
καταπνίξουν;

Το σύνδρομο Guillain-Barre είναι ένα σπάνιο 
νευρολογικό νόσημα στο οποίο το ανοσοποιητικό 
σύστημα του οργανισμού επιτίθεται εναντίον των 
νεύρων, με αποτέλεσμα ο ασθενήε να παρουσιά
ζει παράλυση και μούδιασμα -συνήθωε στα χέ
ρια και τα πόδια. Και στιε βαριέε περιπτώσειε δεν 
λειτουργούν σωστά οι αναπνευστικοί μύεε και 
χρειάζεται μηχανικόε αερισμόε σε Μονάδα Εντα-

τικήε θεραπείαε.Όπωε λένε οι ειδικοί, η άμε
ση θεραπεία με ενδοφλέβιεε ανοσοσφαιρίνεε ή 
πλασμαφαίρεση, μαζί με υποστηρικτική φροντί
δα. θα οδηγήσει σε καλή ανάκαμψη στην πλειο
νότητα των ασθενών. Η ανάρρωση μπορεί να δι
αρκέσει εβδομάδεε έωε χρόνια αλλά περίπου στο 
ένα τρίτο θα μείνει κάποια μόνιμη παράλυση, ενώ 
σε παγκόσμιο επίπεδο, ο θάνατοε επέρχεται σε πε
ρίπου 7.5% αυτών που έχουν προσβληθεί από το 
νόσημα.

Το σύνδρομο μπορεί να οδηγήσει σε θάνατο 
ωε αποτέλεσμα πολλών επιπλοκών, όπωε σο- 
βαρέε λοιμώξειε. θρόμβουε αίματοε και καρδια
κή ανακοπή, απότοκα τηε δυσλειτουργίαε του αυ
τόνομου.
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1  «Καλοδεχούμενος ο εισαγγελέας, αλλά και το
νοσοκομείο υποψιάζεται παρενέργεια»

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

646.27 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΝΕΟ ΣΟΚ: ΠΕΘΑΝΕ 57xpovos 
EKABiins ΜΕΤΑ ΤΟ ΕΜΒΟΛΙΟ

ΤΟ ΦΡΙΧΤΟ ΚΡΥΜΜΕΝΟ 
ΜΥΣΤΙΚΟ ΓΙΑ ΤΟ 

ΣΥΝΔΡΟΜΟ ΠΑΡΑΛΥΣΗΣ 
ΤΗΣ 40xpovns 
ΝΟΣΗΑΕΥΤΡΙΑΣ
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1  «Καλοδεχούμενος ο εισαγγελέας, αλλά και το νοσοκομείο υποψιάζεται
παρενέργεια»

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-02-2021

0 MixaAns TiavvaKos σιο «Μακελειό» για in νοσηλεύχρια στην Κέρκυρα που έμεινε παράλυτη

«Καλοδεχούμενικ ο εισαγγελέαε,
αλλά και ίο νοσοκομείο υποψιάζεται παρενέργεια»

«Καλοδεχούμενη» η έρευνα ins Εισαγγελίας 
Πρωτοδικών Αθηνών για διασπορύ ψευδών 

ειδήσεων, δηλώνει σιο «Μακελειό» ο πρόεδρος 
ins ΠΟΕΑΗΝ, Μιχύλης Γιαννάκοε, ο onoios είναι 
έτοιμος και αποφασισμένος να αποδείξει ότι όχι 

μόνο δεν διέσπειρε καμία «ψεύτικη είδηση» που 
του προσάπτουν σε σχέση με το περιστατικό της 
40xpovns νοσπλεύτριας στην Κέρκυρα, αλλά ότι 

και το ίδιο το νοσοκομείο αποδέχεται τον ισχυρισμό 
τοα.Ότι δηλαδή, η παράλυση των κάτω ύκρων που 

παρουσίασε πριν από δύο ημέρες η νοσηλεύτρια, 
ήταν παρενέργεια του εμβολίου.

NekposκαιoSnyos 
ΕΚΑΒ από ίο εμβόλιο;
Προβληματισμό προκαλεί στην τοπική κοι
νωνία ins Σπάρτηε. ο θάνατοε του 57χρονου 
οδηγού ασθενοφόρου. Γιάννη Μέρμηγκα, ο 

onoios έχασε τη ζωή του, ενώ είχε εμβολιαστεί. Σύμφωνα με 
πληροφορίε5. ο οδηγόε είχε νοσήσει από κορωνοιό το προη
γούμενο διάστημα, ωστόσο φαίνεται ότι τον είχε ξεπεράσει. 
αφού σε τρία τεστ που είχε υποβληθεί αργότερα, βρέθηκε αρνη- 
τικόε. Ο 57xpovos -λόγω επαγγελματικήε ιδιότηταε- εμβολιά
στηκε. ωστόσο λίγεε ημέρεε αργότερα παρουσίασε υγρό στον 
πνεύμονα και πέθανε. Xics έγινε η κηδεία του. Σημειώνεται ότι 
ο άτυχοε οδηγόε είχε υποκείμενα νοσήματα.

Ο πρόεδροΒ ins ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάληε ΓιαννάκοΞ

«Εμείε αυτό που είπαμε είναι ncos η συ- 
νάδελφοε δεν είχε κανένα πρόβλημα 
υγείαε και μετά τη 2η δόση έπαθε ένα σο
βαρό πρόβλημα και νοσηλεύεται ακόμα. 
Το νοσοκομείο έστειλε ήδη την κίτρινη 
καρτέλα στον ΕΟΦ και στο υπουργείο 
Υγείαε για τη φαρμακοεπιτήρηση. Το νο
σοκομείο δηλαδή, δεν απέκλειε να συν
δέεται η κατάσταση τηε συναδέλφου με 
τον εμβολιασμό τηε», δήλωσε ο κ. Γιαν- 
νάκοε στην εφημερίδα μαε.

Η 40χρονη 
νοσηλεύτρια

Η «κίτρινη καρτέλα 
αποδέχεται τη σύνδεση 
εμβολίου - παράλυσηε»
Ο ίδιοε, μαε επεσήμανε ότι υπέρ του θα καταθέσει ο 
διευθυντήε Νευροχειρουργόε του ΚΑΤ, Λαυρέντιοε 
Ρούσσοε, ο οποίοε. όπωε λέει, είχε πέρυσι αντίστοι
χη εμπειρία με άλλο εμβόλιο. «Ο διευθυντήε Νευρο- 
χειρουργόε του ΚΑΤ, κ. Ρούσσοε, μου είπε ότι είναι 
στη διάθεσή μου να καταθέσει στην Εισαγγελία. Και 
ο ίδιοε από το εμβόλιο τηε γρίπηε που έκανε πέρυσι 
έπαθε το ίδιο πρόβλημα ακριβώε. Στη βιβλιογραφία 
στουε εμβολιασμούε αναφέρεται ότι μπορεί να υπάρ
χει τέτοια παρενέργεια, αλλά σε απειροελάχιστο πο
σοστό. Συνιστούμε ανεπιφύλακτα τον εμβολιασμό του 
πληθυσμού -κι εγώ εμβολιάστηκα- ωστόσο δεν μπο
ρούμε να αφήσουμε απροστάτευτη τη συνάδελφο, η 
οποία υπέστη αυτό που υπέστη. Ξέρετε, κάποιοι ζουν 
με 900 ευρώ τον μήνα, η αποκατάστασή τηε θα τραβή
ξει σε μεγάλο χρόνο. Μέσω τηε νομικήε οδού, πρέπει 
να διεκδικήσει για να υπάρξει μια δικαίωση όταν το 
ίδιο το νοσοκομείο συμπληρώνει την κίτρινη καρτέλα 
είναι μια αποδοχή, ότι δεν αποκλείει τη σύνδεση του 
εμβολιασμού με το περιστατικό.Όταν έχω εμβολια
στεί κι εγώ. όταν συνιστώ να εμβολιαστούν και ότι μια 
συνάδελφοε στιε 500.000 είχε παρενέργειεε, είναι 
αυτό που λένε και οι ίδιεε οι εταιρείεε. Δεν εμποδίζει 
τον κόσμο να εμβολιαστεί. Στο πρόσωπό μου υπάρχει 
μια στοχοποίηση. Η εισαγγελική έρευνα, ωστόσο, εί
ναι καλοδεχούμενη για να αποδείξουμε ότι δεν δια- 
σπείραμε καμία ψευδή είδηση», καταλήγει.
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1  Χτυπούν την Υγεία μέσα στην πανδημία!
Πηγή: ΠΡΙΝ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

965.43 cm² Κυκλοφορία: 620

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Συνέντευξη
Κώστας Καταραχιάς

Χτυπούν την Υγεία 
μέσα στην πανδημία!

1> σελ. 11
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1  Χτυπούν την Υγεία μέσα στην πανδημία!
Πηγή: ΠΡΙΝ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2021

► Ποιες είναι οι εξελίξεις 
γύρω από τη συνδικαλιστική 
δίωξη εις βάρος σας αλλά και 
το ενδεχόμενο απόλυσης;

Έπειτα από τις κινητοποιήσεις 
που κάναμε με τεράστια συ
μπαράσταση, περιμέναμε να 
απαντήσει ο διοικητής της 
ΥΠΕ. Να μας πει τον τρόπο με 
τον οποίο ουσιαστικά θα δοθεί 
παράταση στη σύμβασή μου 
μέχρι τις 31 Οκτωβρίου 2021, 
καθώς γι’ αυτό είχε δεσμευ
τεί στη συνάντηση με ΑΔΕΔΥ, 
ΟΕΝΓΕ και ΕΙΝΑΠ. Η απάντη
ση αυτή ωστόσο καθυστερού
σε. Το βράδυ της Τρίτης έλαβα 
με μέιλ την απάντηση του κ. 
Στάθη της υγειονομικής περι
φέρειας, όπου ούτε λίγο ούτε 
πολύ προσπαθούσε με άθλια 
επιχειρήματα να πείσει ότι δεν 
υπάρχει ανάγκη να είμαι για
τρός στον «Άγιο Σάββα».Όπως 
επίσης και ότι η μετακίνηση 
στο «Σωτηρία» ήταν νόμιμη 
και πως τελικά μπορώ να απο
λυθώ. Είναι μία κατάπτυστη 
απάντηση η οποία είναι μνη
μείο προσβολής, όχι μόνο στο 
πρόσωπό μου και στο σωματείο 
μας αλλά συνολικά για τους 
υγειονομικούς και την κοι
νωνία. Ένας διοικητής ΥΠΕ, 
πρώην διευθυντής της αστυ
νομίας, μαζί με μία διοικήτρι- 
α-νηπιαγωγό μπορούν μέσα 
στην πανδημία να απολύσουν 
έναν γιατρό γιατί έχουν την 
εξουσία να το κάνουν. Αυτό 
απαντούν επί της ουσίας. Εί
ναι προκλητικό, πραγματική 
εκτροπή, και αντιπροσωπεύει 
μια λογική αυθαιρεσίας, αυ- 
ταρχισμού και εκδικητικότη- 
τας. Δεν ενδιαφέρει τίποτα 
την κυβέρνηση και το υπουρ
γείο Υγείας παρά μόνο η στο
χοποίηση υγειονομικών που 
λένε την αλήθεια. Πιστεύουν 
ότι επειδή είμαι συμβασιούχος 
έχουν μεγαλύτερη δύναμη, με 
θεωρούν πιο ευάλωτο για να 
με εξοντώσουν. Οδηγούμαι 
στην απόλυση και μάλιστα εί
ναι γελοίο γιατί επικαλέστη
καν ανάγκες της πανδημίας 
για να με μετακινήσουν, ενώ 
τώρα δεν υπάρχει καμία ανά
γκη και με απολύουν.

► Ποια θα είναι η συνέχεια 
του αγώνα σας;

Ετοιμάζουμε την απάντησή 
μας. Η απόφαση έχει πυρο
δοτήσει τεράστια οργή στους 
εργαζόμενους του «Αγίου 
Σάββα» αλλά και συνολικά τα 
μηνύματα που έρχονται από 
τους υγειονομικούς, τα συν
δικάτα και την κοινωνία είναι 
ότι υπάρχει πραγματικά κατα
κραυγή. Η μεθόδευση κλιμα
κώθηκε με τη μετακίνησή μου
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Κώστας Καταραχιας
Πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων Νοσοκομείου «Ο Άγιος Σάββας»

Σιοχοποιούν τους 
υγειονομικούς 
και ιπν αλήθεια!
«Ένας διοικητής ΥΠΕ, πρώην διευθυντής της 
αστυνομίας, μαζί με μία διοικήτρια-νηπιαγωγό 
μπορούν, μέσα στην πανδημία, να απολύσουν 
έναν γιατρό, γιατί έχουν την εξουσία 
να το κάνουν. Είναι προκλητικό, πραγματική εκτροπή, 
και αντιπροσωπεύει 
μια λογική αυθαιρεσίας, 
αυταρχισμού και 
εκδικητικότητας», 
δηλώνει στο Πριν 
ο ακτινολόγος και 
πρόεδρος 
του Συλλόγου 
Εργαζομένων 
Νοσοκομείου 
«Ο Άγιος 
Σάββας»
Κώστας 
Καταραχιάς.

1ϋνέντευέ
σιπν |ψ

τον Δεκέμβρη και την μη ανα
νέωση της σύμβασής μου μέχρι 
3ΐ/ιο αλλά μέχρι 31/3 · Το μήνυ
μα που δώσαμε την προηγού
μενη εβδομάδα είναι ότι όλο 
το νοσοκομείο, η συντριπτι
κή πλειοψηφία των εργαζο
μένων, είναι ενάντια στην 
απόλυση του προέδρου του 
σωματείου και του γιατρού 
που εργάζεται σε αυτό εδώ 
και ίο χρόνια.

► Από την αρχή της 
πανδημίας βλέπουμε οι 
υγειονομικοί να αντιδρούν 
στη διαχείριση της 
κυβέρνησης και τη μη 
ενίσχυση του ΕΣΥ. Μήπως 
έτσι εξηγείται και μια 
προσπάθεια στοχοποίησής 
τους που παρατηρείται;

Άνθρωποι 
χάθηκαν εκτός 

ΜΕΘ και αυτό αποτελεί 
έγκλημα της κυβέρνησης 

και του υπουργείου Υγείας, 
το οποίο προσπαθούν 

να το καλύψουν 
στοχοποιώντας 
τους γιατρούς

U

Τα συνδικάτα στην υγεία, με 
τα όποια προβλήματά και τις 
όποιες αδυναμίες τους, είναι 
ισχυρά. Το σωματείο μας, 
μαζί με πολλά ακόμα, πρωτο
στατούμε σε όλη αυτή τη μάχη 
κι έχουμε παίξει κεντρικό ρόλο 
στους αγώνες των υγειονομι
κών για τους συμβασιούχους 
και τις προσλήψεις, τη αύξη
ση της χρηματοδότησης, την 
απομάκρυνση των εργολάβων 
και τα βαρέα και ανθυγιεινά. 
Η ΟΕΝΓΕ από την πρώτη στιγ
μή έβαλε στο τραπέζι της συ
ζήτησης το πώς θα αντιμετω
πίσουμε την πανδημία αλλά 
σε τελείως διαφορετική κα
τεύθυνση από την επιτροπή 
των «ειδικών». Τα συνδικάτα 
και οι ομοσπονδίες μιλούν για 
τις ελλείψεις και την ανάγκη 
θωράκισης των νοσοκομείων 
και της πρωτοβάθμιας φρο
ντίδας υγείας. Έχουν καταθέ
σει συγκεκριμένες προτάσεις 
ενώ ήμασταν ο πρώτος κλά
δος που σε αυτές τις συνθήκες 
βγήκε στα προαύλια των νο
σοκομείων και έκανε μεγάλες 
κινητοποιήσεις στις η Απρίλη, 
στην αρχή της πανδημίας. 

Δεν επιβλήθηκε σιωπητήριο 
στους εργαζόμενους στην 
υγεία. Αυτό πονάει πάρα 
πολύ την κυβέρνηση και 
το υπουργείο Υγείας και 
γι’ αυτό προσπαθούν να 
φιμώσουν τους υγειονο
μικούς και τα συνδικά
τα με πολλούς ύπουλους 
τρόπους. Ωστόσο η επι
κοινωνία μας με τον κό
σμο είναι πολύ μεγάλη. 
Το τελευταίο διάστημα 
υπάρχει μια κλιμάκωση 

της προσπάθειας τρομο
κράτησης και στοχοποίησης 
των αγωνιζόμενων υγειονομι
κών, όπως της προέδρου της 
ΕΝΙΘ Δ. Κατσίμπα και των 

δύο προέδρων εργαζομένων 
στα νοσοκομεία Γρεβενών 
και Γιαννιτσών. Ακόμα 
σχηματίστηκε δικογραφία 
σε βάρος του προέδρου της 
ΠΟΕΔΗΝ ενώ και η πρόε

δρος της ΟΕΝΓΕ Α. Ρέτζιου 
έχει κληθεί να δώσει... εξη

γήσεις για μια συγκέντρωση 
των υγειονομικών στο υπουρ
γείο Υγείας τον Σεπτέμβρη. 
Μέσα στα σωματεία μας απο
καλύπταμε την πραγματικό
τητα και ο «Άγιος Σάββας» 
είναι πολύ χαρακτηριστικό 
παράδειγμα.

► Σχεδόν ένα χρόνο μετά την
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έναρξη της πανδημίας έχει 
αλλάξει κάτι στο ΕΣΥ;

Μία χούφτα συμβασιούχους 
πήραν μόνο, οι οποίοι ζήτημα 
είναι αν καλύπτουν τις συντα
ξιοδοτήσεις και τις ευπαθείς 
ομάδες των υγειονομικών που 
βγαίνουν σε ειδικές άδειες. Οι 
προσλήψεις που κάνουν επί 
της ουσίας δεν αλλάζουν το σύ
νολο των γιατρών ή των νοση
λευτών. Δεν ενισχύεται το ΕΣΥ 
και η πολιτική των μετακινή
σεων είναι τρανταχτή απόδει
ξη ότι δεν έκαναν τίποτα όλο το 
προηγούμενο διάστημα. Ούτε 
κρεβάτια ΜΕΘ έφτιαξαν, 
απλώς πήραν απλές κλίνες με 
οξυγόνο και τις βάφτισαν κρε
βάτια ΜΕΘ. Άνθρωποι χάθη
καν εκτός ΜΕΘ και αυτό απο
τελεί έγκλημα της κυβέρνησης 
και του υπουργείου Υγείας, το 
οποίο προσπαθούν να το καλύ
ψουν στοχοποιώντας τους για
τρούς. Όπως έκανε πριν λίγο 
διάστημα με δηλώσεις του και 
οΒ. Κοντοζαμάνης.

► Τι θα έπρεπε να έχουν κά
νει για να ενισχυθεί η υγεία;

Το βασικό θα ήταν να ενισχύ- 
σουν πολύ την πρωτοβάθμια 
φροντίδα υγείας, η οποία είναι 
και η πρώτη γραμμή άμυνας. 
Στην Ελλάδα όμως δεν υπάρχει 
σχεδόν καθόλου. 0α έπρεπε 
να έχουν καλύψει όλα τα κενά 
στα νοσοκομεία, θ.οοο κενά 
γιατρών και συνολικά 35·°°ο 
κενά υγειονομικών. Αντίθε
τα, τα νοσοκομεία μετατρά
πηκαν σχεδόν σε νοσοκομεία 
μίας νόσου. Το κριτήριο για το 
lockdown δεν είναι τα κρού
σματα αλλά ουσιαστικά το 
πότε αρχίζουν οι κλίνες ΜΕΘ 
να γεμίζουν και δεν υπάρχει η 
δυνατότητα να καλυφθούν οι 
ανάγκες.

► Τέλος, ποιες είναι οι 
επιπτώσεις της πανδημίας 
στους καρκινοπαθείς;

Όλα έχουν πάει πίσω. Αυτό για 
ανθρώπους που δεν έχουν να 
πληρώσουν μία περιουσία στον 
ιδιωτικό τομέα είναι εγκλημα
τικό. Πέρα από τη διασπορά 
που έγινε και σε καρκινοπα
θείς που νοσηλεύονταν μέσα 
στο νοσοκομείο, το οποίο είναι 
τραγικό να συμβαίνει, φτάσα
με στο σημείο αυτή τη στιγμή 
να υπάρχουν μόνο 40 ασθενείς 
σε ένα νοσοκομείο με περίπου 
300 ενεργές κλίνες. Τα χει
ρουργεία γίνονται με το σταγο
νόμετρο, ενώ οι θεραπείες κα
θυστερούν. Ο «Άγιος Σάββας» 
είναι ένα νοσοκομείο αυτή την 
στιγμή «ξεδοντιασμένο» από 
τη διαχείριση της πανδημίας.
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1  ΣΤΙΓΜΑ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ

ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟ
Σελ.: 29 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

905.37 cm² Κυκλοφορία: 24590

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ
• ADDMIV/IV I riMIVV/ 10-14 ΨΕΟΓυΐΜΓίνΐ A\JA I

toy Γιώργου 
Xp. Παπαχρήστου

ξεκουνήσει η κυβέρνηση Μητσοτάκη από τη θέση του γιατί είχε... 
έργο να ολοκληρώσει ο άνθρωπος). Ο δε κ. Σπανός είναι δικηγόρος 
συνεργάτης του κ. Αμπατζή.

Μια παρεοάλα δηλαδή, που άδραξε την ευκαιρία που της παρεί
χε η πρωθυπουργική κουταμάρα, για να κάνουν το κομμάτι τους...

Ανιιπολίιευση για ία μπάζα
ΚΑΙ ΤΟ ΚΟΜΜΑ της χαράς όμως, ε; Αφησε το πράγμα να εξελιχθεί, 
του έδωσε δημοσιότητα μέσω των ηλεκτρονικών και έντυπων μέ
σων, και έτσι μπορούμε άνετα να καταλήξουμε στο συμπέρασμα ότι 
μπορεί να μην το γνώριζαν κεντρικά, αλλά και που το έμαθαν, δεν 
έγινε τίποτε! Σου λέει, καλό μας κάνει αυτό. Την περίπτωση να έγι
νε καμιά σύγκριση μεταξύ της στάσης του κόμματος αναφορικά με 
το γεύμα στην Ικαρία του Μητσοτάκη, και τις ευλογίες του «λεγάμε
νου» ηγέτη της Αριστερός, για τα κορωνοσυλλαλητήρια, δεν τη βλέ
πω. Διότι σε διαφορετική περίπτωση θα υπέβαλλαν αναφορά στον 
εισαγγελέα και για όσους συμμετείχαν στο προχθεσινό κορωνοσυλ
λαλητήριο. Ή της προηγούμενης Πέμπτης. Μήπως κατέθεσαν για 
τη χθεσινή συγκέντρωση των ανθρώπων του θεάματος; Τσου, ούτε! 
Αλλωστε όπως είναι γνωστό για τις εκδηλώσεις αυτές έχει αναλά- 
βει με το... θάρρος που τον διακρίνει, ολόκληρο το... ρίσκο ο «λεγά
μενος» ηγέτης της Αριστερός, διότι τι να κάνει και ο άνθρωπος αυ
τός, πρέπει να υπερασπιστεί τη δημοκρατία, κατόπιν του... κινδύνου 
στον οποίο βρίσκεται...

Αντιπολίτευση για τα μπάζα, as usual όπως θα λέγαμε και στην εύ- 
ανδρο Ηπειρο...

Επιδημία
Η ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ της διενέργειας προκαταρκτικής εξέτασης κατά του 
προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκου για διασπορά ψευδών ειδή
σεων (fake news με αφορμή την ανοησία που πέταξε προχθές ότι μια 
νοσηλεύτρια στην Κέρκυρα έπαθε παράλυση μετά τον δεύτερο εμβο
λιασμό της) φέρνει και πάλι στο προσκήνιο την... επιδημία αναζήτη
σης λίγων λεπτών δημοσιότητας που έχει πλήξει διάφορους τύπους, 
με αφορμή την πανδημία. Ατόμων που άδραξαν την ευκαιρία της

πανδημίας για να κάνουν πασα
ρέλα στις τηλεοράσεις. Ο Γιαν- 
νάκος είναι ένας εξ αυτών, η... 
αξεπέραστη Ματίνα Παγώνη εί
ναι μια άλλη περίπτωση. Και ο 
μεν Γιαννάκος εμφανίζεται πά
ντα σαν έτοιμος να αποκαλύψει 
τι κρύβεται πίσω από το επιφαι
νόμενο (διότι μόνο αυτός το ξέ
ρει, και επειδή το κρύβουν οι άλ
λοι, αυτός θα το βγάλει στη φό
ρα), η δε ερίτιμος κυρία Ματίνα 
Παγώνη όμως που είναι απλά 
παθολόγος, είναι η κατάχρηση 
του πληθυντικού αριθμού στις 
δηλώσεις της. Δηλώσεις, δηλώ
σεις, δηλώσεις, όλες σε πρώτο 
πληθυντικό: «Ζούμε», σου λέ
ει με ύφος δέκα καρδιναλίων, 
«δύσκολες στιγμές στα νοσο
κομεία». «Ούτε και το Πάσχα 
αναμένεται να το περάσουμε 
ελεύθεροι». «Δεν πρέπει να ανοί
ξουν τα σχολεία». Και πάει λέγο
ντας. Τρελαίνεται ο κόσμος με 
το που την ακούει την... «ειδι
κό». Απίθανη περίπτωση... Και 
την καλούν τα κανάλια για αυτό 
το «μας», για τον πρώτο πληθυ
ντικό, αλλά στην πραγματικότη
τα, η καημένη μια δεξιά συνδι- 
καλίστρια είναι, πρόεδρος της 
ΕΙΝΑΠ. Καμία σχέση με το κέ
ντρο λήψης των αποφάσεων, 
καμία σχέση με την ηγεσία του 
υπουργείου, επειδή την έχουν 
«κόψει» ότι στις επιλογές της, 
κυρίαρχη θέση έχουν οι συνδι
καλιστικές της προτεραιότητες. 
Αλλη μια «επίπτωση» της παν
δημίας...

ΤΗΣ ΕΦΗΣ ΞΕΝΟΥ

Δύσκολοι καιροί
ΣΑΒΒΑΤΟ ΚΑΙ 13, για να είμαι ειλικρινής δεν έχω ακούσει να είναι 
τίποτε «περίεργο». Δεν έχω ακούσει ας πούμε ότι είναι μια ημερομη
νία που δημιουργεί συνθήκες κακοτυχίας ή ότι είναι συνυφασμένη 
με κακή τύχη, γρουσουζιά κ.λπ. Υποθέτω ότι ούτε και εσείς. Για Πα
ρασκευή και 13, ναι. Για Τρίτη και 13, μάλιστα. Για Σάββατο και 13, 
όχι. Κάποια ημέρα της εβδομάδας, θα είχε 13 ο μήνας, φέτος τον Φε
βρουάριο έτυχε Σάββατο. Μπορούμε όμως να είμαστε αισιόδοξοι; Να 
είμαστε, σήμερα, ας πούμε, χαρούμενοι; Χαμογελαστοί ίσως; Πιστεύω 
ότι όχι. Από προχθές είμαστε σε σκληρή καραντίνα, δεν υπάρχει τί
ποτε ανοιχτό, πέραν των απολύτως αναγκαίων για τη σίτιση (σου
περμάρκετ) και την κίνηση (βενζινάδικα) αλλά και των φαρμακεί
ων. Πουθενά δεν μπορείς να πας με άνεση, πουθενά δεν μπορείς να 
ξεσκάσεις, τίποτε δεν μπορεί να σου φτιάξει την ημέρα. Τίποτε δεν 
μπορεί να δημιουργήσει αίσθημα ευφορίας. Και είναι και ο κακός ο 
καιρός που έφτασε στα μέρη μας εκ της Ευρώπης, και το πράγμα ήρ
θε κι έδεσε. Ναι, το Σάββατο και 13 δεν σέρνει πίσω του από το πα
ρελθόν τίποτε το δυσοίωνο. Αλλά μετά τα όσα μας συμβαίνουν φέ
τος, νομίζω ότι μπορεί και το Σάββατο να πάρει μια θέση δίπλα στην 
Τρίτη και την Παρασκευή και 13. Τρόμος. Ανατριχίλα.

Εθνική ενόιηια
ΕΝ ΤΩ ΜΕΤΑΞΥ πληθαίνουν οι διαμαρτυρίες από παντού για τα μέ
τρα που έχουν ληφθεί, και κυρίως για τις επιπτώσεις από τη λήψη 
αυτών των μέτρων. Ακούστηκε ότι η ζημία μπορεί να υπερβαίνει και 
τα 2,5 δισ. Για κάθε εβδομάδα καραντίνας. Τα λεφτά είναι πολλά, οι 
επιχειρηματίες που πλήττονται είναι εκατοντάδες χιλιάδες, όμως ας 
δούμε και την άλλη πλευρά. Τι να σου κάνει και η κυβέρνηση, τι μπο
ρεί να κάνει, μέσα σε αυτόν τον ορυμαγδό που σήκωσε η κατάρρευ
ση της ελληνικής οικονομίας; Πρέπει να βρει τον τρόπο να χορτά
σει και τον σκυλάκο, και να διατηρήσει και την πίτα ολόκληρη. Για 
όλους δε. Γίνεται; Δύσκολο έως αδύνατο. Επίσης είναι πιο δύσκολο 
ακόμη, όταν τις τρώει κι από πάνω.

Μίλησα χθες για τους «κακείθεν» εν καιρώ πανδημίας. Ωραία τα 
ζητάμε όλα από την κυβέρνηση πλην όμως, σε τέτοια κρίση που βρι
σκόμαστε, κάτι πρέπει να κάνει η αντιπολίτευση. Για το δικό της κα
λό. Για κάποιο λόγο η αντιπολίτευση κάνει τον αμέτοχο τρίτο, παρα
κολουθεί εκ του μακρόθεν. Κριτική, και όταν δεν υπάρχει αντι
κείμενο για κριτική, εφευρίσκεται. Σαν να μην τρέχει τί
ποτε. Σαν να αφορούν έναν άλλο λαό, μιας άλλης χώ
ρας, όσα συμβαίνουν στη χώρα.

Το ξέρει και μαθητής της Α’ Δημοτικού ότι 
εθνική ενότητα χρειάζεται η πανδημία. Τί
ποτε άλλο. Πόσες φορές πρέπει να γίνει 
επίκληση σε αυτή, προκειμένου άραγε 
να επιτευχθεί (λέμε τώρα...);

Παρεούλα
ΥΠΟΘΕΤΩ ενθυμείσθε που προ ημερών 
αναφέρθηκα στην... ευαισθησία τριών δι
κηγόρων των Πατρών (να τα... βλέπουν 
οι συνάδελφοί τους στην Αθήνα, αυτά!), οι 
οποίοι με αναφορά τους στην Εισαγγελία Πα
τρών ζήτησαν να υπάρξουν ποινικές διώξεις 
κατά του Πρωθυπουργού Κυριάκου και της 
συνοδείας του, για το κορωνο-τσιμπούσι στην 
Ικαρία. Φίλος εκ Πατρών μου έκανε μια ενημέ
ρωση, αναφορικά με την «ταυτότητα» των τριών 
κυρίων θεμιστοπόλων, καθότι τίποτε δεν μένει 
πλέον κρυφό στον κόσμο αυτό. Εχουμε και λέμε 
λοιπόν: οι τρεις προστάτες της δημόσιας υγείας 
(περί αυτού άλλωστε υπήρξε η αναγκαιότητα προ
σφυγής στη Δικαιοσύνη - κινδύνευσε από το τρα 
πέζι, να επιβληθούν κυρώσεις στους παραβάτες) 
είναι, υπενθυμίζω, οι κύριοι Αθ. Αμπατζής, Νικ. 
Αφαλωνιάτης, Δ. Σπανός. Εχουμε και λέμε: Ο κ. 
Αμπατζής παρ’ ολίγον να είναι υποψήφιος στις 
τελευταίες εκλογές με τον ΣΥΡΙΖΑ Αχάίας, τον 
έκοψαν τελευταία στιγμή και προώθησαν κά
ποιους άλλους στη θέση του.

Ο κ. Αφαλωνιάτης είναι γαμπρός του κ.
Αμπατζή και συνεργάτης του βουλευτή 
ΣΥΡΙΖΑ Αχάίας Κώστα Μάρκου (θυμά
στε, πρόκειται για τον τέως πρόεδρο 
του ΚΕΣΥ που δεν μπορούσε να τον

Για κάποιο λόγο 
η ανιιπολίιευση κάνει 

χον αμέτοχο τρίτο, 
παρακολουθεί 

εκ του μακρόθεν. 
Κριτική, και όταν δεν 
υπάρχει αντικείμενο 

για κριτική, 
εφευρίσκεται.

Σαν να μην τρέχει 
τίποτε. Σαν να 

αφορούν έναν άλλο 
λαό, pias άλλη$ 

x<i)pas, όσα 
συμβαίνουν στη χώρα. 
Το ξέρει και paSnms 

ms Α” Δημοτικού 
ότι εθνική ενότητα 

χρειάζεται 
η πανδημία. 
Τίποτε άλλο
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1  Κινητοποιήσεις στα νοσοκομεία την Τρίτη
Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

65.04 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κινητοποιήσεις στα νοσοκομεία 
την Τρίτη

Σε κινητοποιήσεις προχωρούν την ερχόμενη Τρίτη 16 
Φεβρουάριου οι γιατροί και εργαζόμενοι σης δημόσι
ες δομές υγείας, νοσοκομεία και κέντρα υγείας, με απο

φάσεις της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων στα 
Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) και της Ομοσπονδίας 
Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδος (ΟΕΝΓΕ).

Η ΠΟΕΔΗΝ έχει προκηρύξει πανελλαδική στάση ερ
γασίας από τις 9 το πρωί έως τις 3 το μεσημέρι, ενώ θα 
πραγματοποιήσει συγκέντρωση στο υπουργείο Εργασίας 
και πορεία στο υπουργείο Υγείας.

Στην περιφέρεια, όπως και στα Γιάννενα, θα πραγμα
τοποιηθούν συγκεντρώσεις διαμαρτυρίας, τις οποίες στη
ρίζει και η ΑΔΕΔΥ, σύμφωνα με ανακοίνωση του Νο
μαρχιακού Τμήματος, στο πλαίσιο της συνάντησης του 
προεδρείου με τους πρόεδρους των Συλλόγων Εργαζομέ
νων στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο και στο Νοσοκο
μείο «Χατζηκώστα» και την πρόεδρο της Ένωσης Νοσοκο
μειακών Ιατρών Ηπείρου. Σκοπός της συνάντησης ήταν 
η ενημέρωση για την προετοιμασία των κινητοποιήσεων 
που θα γίνουν στα δυο νοσοκομεία την Τρίτη.

«Το Νομαρχιακό Τμήμα, έχοντας διαχρονικά εκφρα
σμένη την αναγκαιότητα για κοινή δράση υπεράσπισης 
των δημοσίων αγαθών, στηρίζει πς κινητοποιήσεις στο 
χώρο της υγείας και καλεί τους συλλόγους- μέλη του να 
εκφράσουν την αλληλεγγύη τους», σημειώνεται σε ανακοί
νωση.

Οι υγειονομικοί διεκδικούν ισχυρή δημόσια υγεία με 
επαρκή στελέχωση και χρηματοδότηση, επαρκή μέσα ατο
μικής προστασίας, ένταξη στα ΒΑΕ, χαρακτηρισμό των θα
νάτων εργαζομένων από κορωνοϊό ως εργατικό ατύχημα, 
μονιμοποίηση των εκτάκτων και αυξήσεις στους μισθούς.
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1  Κινητοποίηση εργαζομένων
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

57.02 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΧΑΝΙΩΝ

Κινητοποίηση
εργαζομένων
Τη συμμετοχή του ανακοίνωσε ο Σύλλογος 

εργαζομένων του Γενικού Νοσοκομείου Χα
νιών στην Πανελλαδική Στάση εργασίας της 
ΠΟΕΔΗΝ την Τρίτη 16/2 από 11 π.μ. έως 1 
μ.μ. διεκδικώντας: Ένταξη στα ΒΑΕ, μονι
μοποίηση εκτάκτων, ισχυρή Δημόσια Υγεία 
με επαρκή στελέχωση και χρηματοδότηση, 
επαρκή μέτρα ατομικής προστασίας, κ.α.
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1  ΔΥΝΑΜΩΝΟΥΝΕ ΤΟΝ ΑΓΩΝΑ γ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2400.47
cm²

Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΝΕΟ LOCKDOWN - «ΕΜΦΡΑΓΜΑ» 
ΣΤΟ ΣΥΣΤΗΜΑ ΥΓΕΙΑΣ

ΔΥΝΑΜΩΝΟΥΝΕ
ΤΟΝ ΑΓΩΝΑ
για την υγεία και τη ζωή του λαού!

✓ Καμιά εμπιστοσύνη στις κυβερνητικές διαβεβαιώσεις 
και στον εφησυχασμό!

✓ Τώρα μέτρα ενίσχυσης του δημόσιου συστήματος και 
άμεση επίταξη του ιδιωτικού τομέα Υγείας! Μέτρα στους 
χώρους δουλειάς και στα Μέσα Μαζικής Μεταφοράς

*

Με «σκληρά μέτρα» και 
τα «lockdown - ακορντεόν» απαντά 
η κυβέρνηση, αντί να υιοθετήσει 
τα αιτήματα των υγειονομικών

Απεργία των υγειονομικών 
στις 16 Φλεβάρη | Κάλεσμα στήρι
ξης των δίκαιων αιτημάτων τους από
δεκάδες συνδικαλιστικές οργανώ
σεις και καταδίκη της καταστολής 
σε βάρος τους

για τη συ-
σχέτιση της αύξησης των κρου
σμάτων με την έλλειψη μέτρων 
προστασίας στους χώρους δου
λειάς και τα Μέσα Μαζικής 
Μεταφοράς

Το «σύστημα της μιας νόσου» γεννά 
μια «παράλληλη πανδημία» και ευ- 
θύνεται για αύξηση των θανάτων!

ΣΕΛ. 6 - 7

*ΜΒΪ<κέ* Τύ ΪρΓσωη.κού 
U-C10J°V"K ορ .

»nftnpns επίταξη του 
ιδιωτικού τομέα υγείαε
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1  ΔΥΝΑΜΩΝΟΥΝΕ ΤΟΝ ΑΓΩΝΑ γ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

ΧΟΡΟΙ ΔΟΥΛΕΙΑΣ - ΣΥΓΚΟΙΝΩΝΙΕΣ

Βασικοί «κρίκοι» υπερμετάδοσης με ευθύνη 
της κυβέρνησης και της μεγαλοεργοδοσίας
Αιτία η πολιτική που βάζει πάνω από όλα τα κέρδη του κεφαλαίου
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Ο
ι μεγάλοι χώροι δουλειάς και μαζί τους οι αστικές συγκοινω
νίες, μέσα στις οποίες στοιβάζονται καθημερινά οι εργαζόμε
νοι πηγαίνοντας και γυρνώντας από τη δουλειά, έχουν αποδε
δειγμένα μετατραπεί μέσα στην πανδημία, με ευθύνη της κυ
βέρνησης και της μεγαλοεργοδοσίας, σε έναν από τους πιο κρίσι
μους «κρίκους» υπερμετάδοσης.

Επί έναν ολόκληρο χρόνο, η κυβέρνηση κάνει ό,τι περνά από το 
χέρι της για να κρύψει κάτω από το χαλί αυτήν την πραγματικότητα, 
καθώς η παραδοχή της θα ξεμπρόστιαζε τα πρωτόκολλα - λάστιχο, 
που είναι κομμένα και ραμμένα στα μέτρα της μεγαλοεργοδοσίας, 
θα αναδείκνυε την αναγκαιότητα λήψης ουσιαστικών και ολοκληρω
μένων μέτρων προστασίας των εργαζομένων, τα οποία λογίζονται ως 
«κόστος» και εμπόδιο για τα κέρδη του κεφαλαίου. Ετσι, όλο αυτό το 
διάστημα αναμασά τα περί «ατομικής ευθύνης», επιχειρεί να βγάλει 
«εκτός κάδρου» τους χώρους δουλειάς, προσπαθεί με κάθε τρόπο 
να ενοχοποιήσει για την κατάσταση τον ίδιο το λαό, δηλώνει με χα
ρακτηριστική προκλητικότητα ότι «δεν μπορούμε να γεννήσουμε λε
ωφορεία», για να πάψουν επιτέλους τα οχήματα και τα βαγόνια των 
συγκοινωνιών να αποτελούν υγειονομικές βόμβες.

Κι αν μετά από έναν χρόνο πανδημίας και αλλεπάλληλα άνοιξε - 
κλείσε, με το τρίτο κύμα να χτυπάει ήδη την πόρτα, η κυβέρνηση α
ναγγέλλει συσκέψεις στο Μέγαρο Μαξίμου «για το συντονισμό του 
ελέγχου στους εργασιακούς χώρους» και ανακοινώνει πλατφόρ
μες για «προαιρετικά» τεστ σε εργαζόμενους, επιβεβαιώνεται στην 
πραγματικότητα το μέγεθος του προβλήματος που έχει διαμορφώ
σει η πολιτική η οποία βάζει πάνω από όλα την «υγεία» των κερδών 
του κεφαλαίου, όπως και η αδυναμία να κρύβεται πια το πρόβλημα 
κάτω από το χαλί.

Χαρακτηριστικές επισημάνσεις
Στην επίσημη ενημέρωση για τον κορονοϊό, στις 5 Φλεβάρη, η κα- 

θηγήτρια Β. Παπαευαγγέλου σημείωσε μεταξύ άλλων: «Τα νέα κρού
σματα κυρίως αφορούν την ηλικιακή ομάδα 25 - 44 ετών (...) Αυ
τό έχει σαν αποτέλεσμα σήμερα, τώρα που μιλάμε, να έχουμε ενδο- 
οικογενειακή διασπορά. Δηλαδή, αυτό που συχνά παρατηρείται από 
την ιχνηλάτηση, είναι ότι οι γονείς μεταδίδουν τη λοίμωξη τόσο στα 
παιδιά όσο και στους ενήλικες άνω των 65 ετών. Ιδιαίτερη προσοχή 
πρέπει να δοθεί στην τήρηση των μέτρων σε όλους τους εργασια
κούς χώρους του δημόσιου και του ιδιωτικού τομέα».

Να σημειωθεί ότι στην ηλικιακή ομάδα 25 - 44 εντάσσεται το με
γαλύτερο τμήμα των μισθωτών της χώρας. Με βάση στοιχεία της 
ΕΛΣΤΑΤ (γ’ τρίμηνο 2020), το τμήμα αυτό αποτελούσε το 50% των 
μισθωτών, δηλαδή των ατόμων που λόγω εργασίας έχουν αυξημέ
νη πιθανότητα να βρίσκονται σε κατάσταση κινητικότητας και να 
συγκεντρώνονται πολλοί μαζί σε χώρους δουλειάς.

Με άλλα λόγια, όπως επιβεβαιώνεται και από τις αλλεπάλληλες 
συρροές κρουσμάτων και το πλήθος καταγγελιών συνδικάτων, οι χώ
ροι δουλειάς έχουν γίνει βασικές εστίες μετάδοσης, ο ένας εργαζό
μενος κολλάει τον άλλο, στο χώρο δουλειάς και στις αστικές συγκοι
νωνίες, κολλά και τα μέλη της οικογένειάς του.

Αυτό ακριβώς έλεγε η Β. Παπαευαγγέλου, τοποθετούμενη και πάλι 
εκ μέρους της Επιτροπής Εμπειρογνωμόνων στις 4 Δεκέμβρη: «Μία 
πιθανή εξήγηση του συνεχιζόμενου δεύτερου κύματος», παρά το συ
νεχιζόμενο και τότε lockdown, είναι ότι υπάρχει«ένα συνεχές ας το 
πούμε πινγκ πονγκ μεταξύ των εργασιακών χώρων και της ενδο- 
οικογενειακής διασποράς. Δηλαδή, εκεί που πάει να ηρεμήσει μία 
περιοχή, ξεσπά μία συρροή κρουσμάτων σε ένα εργασιακό περιβάλ
λον, σε μία κλειστή δομή, που λειτουργεί σαν μία πηγή υπερμετάδο
σης και έχει σαν αποτέλεσμα τη διασπορά μέσα στα σπίτια όλων αυ
τών των ανθρώπων, στις οικογένειές τους».

Αλλά και πιο πρόσφατα, στις 5 Φλεβάρη, ο Ν. Χαρδαλιάς ανακοί
νωσε την αναστολή, για 15 μέρες, της οικοδομικής δραστηριότη
τας σε πέντε δήμους (Θήρας, Μυκόνου, Χαλκιδέων, Πατρέων και Αγ. 
Νικολάου Κρήτης) με ιδιαίτερα αυξημένο και επικίνδυνο επιδημιολο- 
γικό φορτίο λόγω ευρημάτων που προέκυψαν από την ιχνηλάτηση. 
Αλλη μια απόφαση που φανερώνει τη σύνδεση χώρων δουλειάς με 
τα αυξημένα κρούσματα.

Πρωτόκολλα κομμένα και ραμμένα 
στα μέτρα της εργοδοσίας
Παρά, βέβαια, τις «προσεκτικά διατυπωμένες» παραδοχές, που γί

νονται με το σταγονόμετρο, η κυβέρνηση δεν παίρνει κανένα ουσι
αστικό μέτρο στους χώρους δουλειάς. Πίσω από τη στολισμένη «βι- 
τρίνα» του ΕΟΔΥ, που έχει δημιουργήσει η κυβερνητική προπαγάν
δα, το «μαγαζί» είναι κυριολεκτικά άδειο σε ό,τι αφορά την προστα
σία των εργαζομένων.

Η δράση των συνδικάτων, με πιο πρόσφατα παραδείγματα τις συ
ντονισμένες πρωτοβουλίες στη Δυτική Αττική και στο Μενίδι που

βρέθηκαν στο «κόκκινο», ανέδειξε την απουσία ουσιαστικών μέτρων 
στους χώρους δουλειάς, στις βιομηχανικές περιοχές. Οταν εντοπί
ζονται κρούσματα, αν γίνονται τεστ είναι ελάχιστα, τις ιχνηλατήσεις 
και το ποια μέτρα θα ληφθούν τα κανονίζει η ίδια η εργοδοσία και εί
ναι αυτή που αποφασίζει αν χρειάζεται και ποια μέτρα θα πάρει, ο
χυρωμένη πίσω από τα περιβόητα... «πρωτόκολλα της εργοδοσίας» 
που της έχει εξασφαλίσει η κυβέρνηση.

Είναι εξαιρετικά δύσκολο για έναν εργαζόμενο, ακόμα και για σω
ματεία να επικοινωνήσουν με τον ΕΟΔΥ και να καταγγείλουν την α
πουσία μέτρων, ενώ και όταν το καταφέρνουν ο ΕΟΔΥ δεν κάνει κυ
ριολεκτικά τίποτα. Η κυβέρνηση διατηρεί σε κατάσταση αποσυντο- 
νισμού τους αρμόδιους ελεγκτικούς φορείς, π.χ. ΕΟΔΥ με Σώμα Ε
πιθεώρησης Εργασίας (ΣΕΠΕ), δυσχεραίνοντας τη λειτουργία τους. 
Παράλληλα, φροντίζει, σαν όλες τις κυβερνήσεις μέχρι τώρα, για την 
αποδυνάμωσή τους, όπως χαρακτηριστικά συμβαίνει με το ΣΕΠΕ.

Η πολιτική της κυβέρνησης ως προς την ανάγκη λήψης μέτρων 
προστασίας της υγείας στους χώρους δουλειάς εξαντλείται σε δια
κριτικές «συστάσεις» προς τους εργοδότες, την ίδια ώρα που ταρά
ζει τους εργαζόμενους στις απαγορεύσεις και τα πρόστιμα.

Ακόμα και η ειδική διαδικτυακή πλατφόρμα που ανακοίνωσε η κυ
βέρνηση πως θα ανοίξει από τη Δευτέρα, για την «προαιρετική» διε
νέργεια τεστ σε εργαζόμενους, αφήνει στη διακριτική ευχέρεια της 
εργοδοσίας το αν θα δηλώσει ή όχι το προσωπικό της για τους ελέγ
χους, γεγονός που φυσικά δεν έχει καμία σχέση με την ανάγκη για 
οργανωμένη επιδημιολογική παρατήρηση μεγάλων βιομηχανικών ζω
νών, κλάδων και παραγωγικών δραστηριοτήτων με υψηλότερο κίνδυ
νο για την εμφάνιση συρροών κρουσμάτων.

Ταυτόχρονα, μάλιστα, στις ίδιες ανακοινώσεις, η κυβέρνηση φρό
ντισε να υπενθυμίσει στους εργαζόμενους το απαράδεκτο μέτρο που 
η ίδια νομοθέτησε, σύμφωνα με το οποίο όσοι μείνουν οε καραντίνα 
για 14 μέρες είναι υποχρεωμένοι όταν γυρίσουν στη δουλειά να «ρε
φάρουν» δουλεύοντας τζάμπα υπερωρίες! Πάνω σε αυτά προστίθε
νται έτσι κι αλλιώς πλήθος από άλλα αντικίνητρα, όπως η πάγια τακτι
κή της εργοδοσίας να δίνει μέρος του μισθού με τη μορφή επιδόμα
τος «μηδενικού απουσιασμού», ο φόβος που καλλιεργείται σε εργα
ζόμενους να μην τεθεί η σύμβασή τους σε αναστολή, με αποτέλεσμα 
τη μείωση του μισθού τους στο ύψος του κρατικού επιδόματος κ.ά.

Οι δε κυβερνητικές ανακοινώσεις περί «εντατικοποίησης των ε
λέγχων» δεν αφορούν στον έλεγχο της τήρησης όλων των αναγκαί
ων μέτρων προστασίας μέσα στους χώρους δουλειάς, αλλά εστιά
ζουν... στον έλεγχο των βεβαιώσεων εργασίας! Και σε αυτήν την πε
ρίπτωση, μάλιστα, τη «νύφη» για την εργοδοτική ασυδοσία συνήθως 
την πληρώνουν οι εργαζόμενοι: Χαρακτηριστικά, ελεγκτικά κλιμάκια 
όταν έβρισκαν σε χώρους δουλειάς εργαζόμενους σε αναστολή σύμ
βασης ή δηλωμένους σε τηλεργασία... έριχναν πρόστιμο σε αυτούς 
και όχι στους εργοδότες που τους υποχρέωναν να πάνε για δουλειά!

Δεν τηρούνται ούτε τα ελάχιστα
Οι καταγγελίες συνδικάτων μόνο τις τελευταίες δύο βδομάδες ε

πιβεβαιώνουν στο ακέραιο τα παραπάνω.
Ενδεικτικά αναφέρουμε 3 παραδείγματα:
Ο Αποθήκη μεγάλης αλυσίδας σούπερ μάρκετ στη Μάν

δρα: Η εργοδοσία στις 27 Γενάρη ενημερώνεται ότι βρέθηκε θετι

κός στον κορονοϊό εργαζόμενος ο οποίος κι
νείται σε όλη την αποθήκη. Ωστόσο η εργοδο
σία δεν ενημερώνει τους συναδέλφους του. Η 
ενημέρωση ήρθε μετά «από παρέμβαση συνα
δέλφου στην αποθήκη», όπως κατήγγειλε το 
Σωματείο Ιδιωτικών Υπαλλήλων και Εμποροϋ- 
παλλήλων Δυτικής Αττικής. Στο αίτημα να λη
φθούν όλα τα απαραίτητα μέτρα, η εργοδοσία 
απάντησε ότι... έχει κάνει η ίδια την ιχνηλάτη- 
ση και ότι αποφάσισε να κάνει τεστ μόνο σε 2 
εργαζόμενους! Λίγες μέρες μετά εμφανίστη
κε δεύτερο κρούσμα σε εργαζόμενο, σε άλλο 
πόστο, ο οποίος έκανε μόνος του το τεστ! Το 
Συνδικάτο απαίτησε«να γίνουν τεστ σε όλους 
τους εργαζόμενους». Και πάλι η εργοδοσία «έ
κανε rapid test μόνο στο συγκεκριμένο πόστο 
και βάρδια, αδιαφορώντας για όλους τους υ
πόλοιπους της αποθήκης!». Από τα τεστ προ- 
έκυψε και τρίτο κρούσμα...

Για την υπόθεση, η πρόεδρος του Συλλόγου 
Εμποροϋπαλλήλων Αθήνας, Ντ. Γκογκάκη, αρ
χικά επικοινώνησε τηλεφωνικά με την Πολιτι
κή Προστασία, η οποία την παρέπεμψε στον 
ΕΟΔΥ. Σε νέα τηλεφωνική επικοινωνία με τον 
ΕΟΔΥ τής είπαν να επικοινωνήσει «με τον αρ
μόδιο φορέα σας», εννοώντας την εργοδοσία 
(!), και στη συνέχεια της συστήθηκε οι εργαζό

μενοι να φοράνε μάσκα, γάντια και να τηρούν τις αποστάσεις! Μπρο
στά στο επίμονο αίτημά της να παρέμβουν οι αρμόδιες κρατικές υ
πηρεσίες, ο ΕΟΔΥ τής έδωσε έναν άλλο αριθμό τηλεφώνου, χωρίς 
να της διευκρινίζει σε ποια υπηρεσία ανήκει. Μετά από τη δική της 
επιμονή, την ενημέρωσαν ότι πρόκειται για τηλέφωνο που ανήκει 
στο... υπουργείο Πολιτισμού (!), όπου και εκεί δεν απαντούσε κανείς...

Ο Επιχείρηση στον κλάδο Τροφίμων - Ποτών στη Νέα Αρ- 
τάκη Εύβοιας: Στο τέλος Γενάρη, μέσα σε ένα δεκαήμερο, εντοπί
στηκαν περισσότερα από 50 κρούσματα. Το Συνδικάτο Εργαζομένων 
Τροφίμων - Ποτών Εύβοιας από το Μάρτη του 2020 αναδεικνύει την 
ιδιαίτερη επικινδυνότητα στις επιχειρήσεις του κλάδου, λόγω συνω
στισμού σε κλειστούς χώρους. Ιδιαίτερο βάρος έριξε στη συγκεκρι
μένη επιχείρηση γιατί απασχολεί τον μεγαλύτερο αριθμό εργαζομέ
νων στην περιοχή. Από τις αρχές Νοέμβρη, το Συνδικάτο ζητούσε ε
πίμονα συνάντηση με την εργοδοσία για να ληφθούν μέτρα προστα
σίας της υγείας των εργαζομένων. Η εργοδοσία απαντούσε πως δεν 
υπάρχει λόγος συνάντησης γιατί τηρούνται όσα μέτρα προβλέπονται! 
Παράλληλα, το Συνδικάτο ζητούσε την παρέμβαση όλων των αρμό
διων υπηρεσιών. Ανταποκρίθηκε μόνο η Επιθεώρηση Ασφάλειας και 
Υγείας στην Εργασία, η οποία σε έλεγχο που έκανε δεν επιβεβαίωσε 
τα λεγάμενα της εταιρείας. Από την άλλη, Πολιτική Προστασία και Ε- 
ΟΔΥ δεν ανταποκρίθηκαν ποτέ. Η συνέχεια ήδη προαναφέρθηκε...

3 Αστικές συγκοινωνίες: Οδηγός στα τρόλεϊ, στις 6/2, στην 
πρωινή βάρδια παρέλαβε όχημα, κάνοντας δύο δρομολόγια με επι
βάτες, χωρίς να ενημερωθεί ότι ο οδηγός στην αμέσως προηγούμε
νη βάρδια είχε συμπτώματα και περίμενε αποτελέσματα του τεστ (τα 
οποία έδειξαν ότι ήταν θετικός) και χωρίς να έχει γίνει απολύμανση 
στο όχημα. Το περιστατικό ήταν γνωστό στη διοίκηση της ΟΣΥ. Ο ο
δηγός της πρωινής βάρδιας ωστόσο μαθαίνει ανεπίσημα για το περι
στατικό και ζητά ενημέρωση και οδηγίες. Η οδηγία ήταν να αποσύρει 
το συγκεκριμένο όχημα, να βγάλει άλλο για να ολοκληρώσει τη βάρ
δια και στη συνέχεια να το παραδώσει στον απογευματινό οδηγό και 
μετά να κάνει τεστ! Ομως, ο οδηγός αντέδρασε, απαίτησε και πέτυ
χε να αποσυρθεί το όχημα και να πάει για απολύμανση, να μη βγάλει 
ο ίδιος άλλο όχημα και να πάει αμέσως για τεστ. Επίσης, να επανα- 
λάβει το τεστ μετά από τρεις μέρες και έως τότε να μείνει εκτός υ
πηρεσίας με άδεια Covid.

Στις 2 Φλεβάρη η διοίκηση της ΣΤΑΣΥ ανακοίνωσε ότι μια μέρα 
πριν βρέθηκαν θετικοί 10 εργαζόμενοι στο μετρά. Εργαζόμενοι κα
τήγγειλαν ότι η διοίκηση της εταιρείας δεν έχει κάνει ποτέ προλη
πτικά τεστ, τα κάνει μόνο όταν εντοπίζονται κρούσματα, και τότε ό
μως ο αριθμός τους είναι περιορισμένος. Η συγκεκριμένη συρροή 
κρουσμάτων εντοπίστηκε ύστερα από την εμφάνιση συμπτωμάτων 
σε κάποιους από τους εργαζόμενους, ενώ σύμφωνα με πληροφορί
ες ένας από αυτούς βρισκόταν σε σοβαρή κατάσταση. Οι 10 εργαζό
μενοι, διαφόρων ειδικοτήτων, πριν από λίγες μέρες βρίσκονταν στην 
ίδια ομάδα εκπαίδευσης σε νέα συστήματα. Ενα βασικό ερώτημα 
που προκύπτει, λοιπόν, είναι αν κατά τη διάρκεια της εκπαίδευσής 
τους τηρούνταν τα απαραίτητα μέτρα. Ακόμα οι καταγγελίες αναφέ
ρουν ότι ο καθαρισμός τις περισσότερες φορές περιορίζεται στο να 
περνάνε τα αντικείμενα με ένα πανί εμποτισμένο σε χλωρίνη. Ανα
πάντητο μένει το ερώτημα αν απολυμαίνονται ουσιαστικά οι συρμοί.

X. Μ.
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Αγώνας για τη ζωή του λαού 
ή καθημερινός θάνατος
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Σ
ε λίγες μέρες κλείνει ένας ακριβώς χρόνος από 
την απομόνωση του πρώτου θετικού κρούσμα
τος του SARS-CoV-2 στη χώρα. Ενας ολόκλη
ρος χρόνος νέων συνθηκών, πρωτόγνωρων κα
ταστάσεων, αγώνων και διεκδικήσεων για την προ
στασία της υγείας του λαού.

Πριν από λίγες μέρες, η Ομοσπονδία Ενώσεων Νο
σοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) με ανοιχτή, 
επείγουσα επιστολή της έκανε έκκληση για άμεσα 
μέτρα που πρέπει να ληφθούν μπροστά στο τρίτο κύ
μα της πανδημίας, ειδικά στην Αττική, και ζήτησε ε
πείγουσα συνάντηση με τον πρωθυπουργό.

Λίγες ώρες μετά, ο πρωθυπουργός με διάγγελμά 
του απάντησε ακριβώς τα αντίθετα. Επιβλήθηκε άλ
λο ένα αυστηρό και καθολικό lockdown.

Τα lockdown 
έχουν υγειονομική βάση;

Στο ερώτημα αν τα lockdown έχουν υγειονομική βά
ση, η απάντηση είναι αναμφίβολα ναι. Σε μία πανδημι- 
κή νόσο που έχει πρωτόγνωρα χαρακτηριστικά, ο εγκλεισμός 
μπορεί να αξιοποιηθεί ως επιστημονικό εργαλείο για να κερδη- 
θεί χρόνος. Για καλύτερη ετοιμασία, στελέχωση, παρακολού
θηση των επιστημονικών δεδομένων, προμήθεια φαρμακευτι
κού και ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού, διαμόρφωση υγειονο
μικών πρωτοκόλλων, προσαρμογή του μέχρι πρότινος υγειονο
μικού σχεδιασμού στις νέες συνθήκες. Αυτόν το χρόνο τον έ
δωσε απλόχερα ο λαός μας.

Αποδείχτηκε στην πράξη ότι μία ανεξέλεγκτη κατάσταση, 
σαν αυτή που δημιουργήθηκε στο πρώτο κύμα σε χώρες ό
πως οι ΗΠΑ ή η Ιταλία, έχει από πίσω της και τη μη έγκαιρη 
χρήση εργαλείων, ένα εκ των οποίων είναι το lockdown (μάλι
στα, κατ’ απαίτηση των αντίστοιχων πετρελαϊκών μονοπωλίων 
ή αυτοκινητοβιομηχανιών).

Μέχρι εκεί. Αυτό το επιστημονικό εργαλείο οφείλει να αξιο- 
ποιείται στοχευμένα, κυρίως σε περιοχές με έξαρση της νόσου 
και όχι να υποκαθιστά άλλες επιστημονικές μεθόδους αντιμε
τώπισης της νόσου (προληπτικές και θεραπευτικές).

Τα αλλεπάλληλα άνοιξε - κλείσε, οι παλινωδίες για περιορι
σμό μετά τις 6 το απόγευμα και μόνο τα Σαββατοκύριακα και 
άλλα πολλά δείχνουν ότι «σταθερά» για την κυβέρνηση είναι 
η εμμονική προσήλωση στην πολιτική της εμπορευματοποιη
μένης Υγείας, στις «αντοχές» της καπιταλιστικής οικονομίας, 
στην προπαγάνδα για τα «λεφτόδεντρα».

Καμία σοβαρή επιδημιολογική επιτήρηση και ιχνηλάχηση. 
Καμία σοβαρή καταγραφή για το ποιοι είναι οι χώροι - πη
γές υπερμετάδοσης. Ενα τυφλό άνοιξε - κλείσε που κουρά
ζει και πολλές φορές δεν έχει καμία υγειονομική βάση. Οι ερ
γαζόμενοι δεν πρέπει να έχουν καμία αμφιβολία ότι πίσω από

τα lockdown, που συνοδεύονται με αστυνομοκρατία, διώξεις 
(ακόμα και σε υγειονομικούς) και καταστολή, εξυπηρετούνται 
και άλλοι σχεδιασμοί που σχετίζονται με το λαϊκό εισόδημα και 
την περιστολή λαϊκών ελευθεριών.

Δύο κοινά σημεία
Τι κοινό έχουν όλα τα υγειονομικά μοντέλα, όλων των χω

ρών, σε όλα τα κύματα;
Το πρώτο: Τα εμπορευματοποιημένα συστήματα Υγείας.

Ολες οι καπιταλιστικές χώρες του πλανήτη μετρούν εκατόμ
βες νεκρών και θύματα. Τεχνηέντως, από τον ΣΥΡΙΖΑ και προ
σκείμενα σε αυτόν ΜΜΕ γίνεται προσπάθεια οι ευθύνες για την 
κατάσταση στη χώρα μας να φορτωθούν στην «αχρηστία» και 
την «ανικανότητα» της κυβέρνησης. Οχι ότι δεν υπάρχουν και 
πλευρές κακής διαχείρισης. Είναι όμως όλοι άχρηστοι; Η σο
σιαλδημοκρατική κυβέρνηση της Πορτογαλίας, η συντηρητική 
κυβέρνηση του Ορμπαν στην Ουγγαρία, η ευρεία και εθνικής 
συναίνεσης κυβέρνηση του Βελγίου; Γιατί δεν παίρνει κανείς 
μέτρα; Μήπως θέλει να έχει τόσες χιλιάδες νεκρούς; Η πραγ
ματικότητα δείχνει αυτό που δεν βλέπουν μόνο όσοι δεν θέ
λουν να δουν. Δεν είναι θέμα διαχείρισης. Εχει αποκαλυφθεί 
όλη η σαπίλα του καπιταλιστικού κόσμου, σε όλο τον πλανήτη. 
Εχει ξεγυμνωθεί η πολιτική που αντιμετωπίζει την Υγεία ως κό
στος και εμπόρευμα. Εχει τραβηχτεί η κουρτίνα και φαίνεται το 
απάνθρωπο πρόσωπο ενός συστήματος που μάταια προσπα
θεί να βάλει στη ζυγαριά την υγεία του λαού και την οικονομία 
των λίγων. Οικονομική καταστροφή ή υγειονομική καταστρο
φή; Ενα ψευτοδίλημμα που δεν αφορά τον λαό μας και κανό
ναν λαό. Μπορεί τον 21ο αιώνα και η υγεία να προστατεύεται

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΖΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Κλιμάκωση με απεργιακή κινητοποίηση την Τρίτη

Μ
ε απεργιακή κινητοποίηση την Τρί
τη 16/2, οι εργαζόμενοι στα δημό
σια νοσοκομεία κλιμακώνουν τον α
γώνα τους για την υπεράσπιση της υγεί

ας και της ζωής του λαού.
Η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομεια

κών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) έχει προ
κηρύξει 24ωρη πανελλαδική απεργία και 
καλεί σε συγκέντρωση στις 10.30 π.μ. στο 
υπουργείο Υγείας και σε πορεία προς τη 
Βουλή. Αντίστοιχα, η Ομοσπονδία Εργα
ζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕ- 
ΔΗΝ) έχει προκηρύξει πανελλαδική στά
ση εργασίας (9 π.μ. - 3 μ.μ.), ενώ ήδη Σω
ματεία Εργαζομένων, όπως στα Νοσοκο
μεία «Ευαγγελισμός», «Αττικόν», ΚΑΤ κ.α., 
έχουν πάρει απόφαση για επέκταση της 
στάσης εργασίας σε όλη την πρωινή βάρ
δια (7 π.μ. - 3 μ.μ.).

Αντίστοιχες απεργιακές συγκεντρώ
σεις και πορείες προγραμματίζονται και 
σε άλλες πόλεις της χώρας.

Οι εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκο
μεία, μεταξύ άλλων, διεκδικούν:

- Να ενισχυθούν τα νοσοκομεία και τα 
Κέντρα Υγείας με μαζικές προσλήψεις μό
νιμου προσωπικού, πλήρους και αποκλει
στικής απασχόλησης και την αναγκαία υ- 
λικοτεχνική υποδομή. Μονιμοποίηση χω
ρίς όρους και προϋποθέσεις όλων των ε
πικουρικών και των συμβασιούχων. Διορι
σμό με κατεπείγουσες διαδικασίες, με έ
λεγχο μόνο των τυπικών προσόντων, όλων 
των υποψήφιων γιατρών για τις μόνιμες 
θέσεις που έχουν προκηρυχθεί.

- Αμεσα μέτρα για την πλήρη επαναλει
τουργία των τακτικών ιατρείων και των χει
ρουργείων στο δημόσιο σύστημα Υγείας.
- Δημιουργία του αναγκαίου αριθμού 

εμβολιαστικών κέντρων στο πλαίσιο της 
ΠΦΥ σε κατάλληλους χώρους και στελέ- 
χωσή τους με προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού. Αμεση απεμπλοκή των νοσο
κομείων από τον εμβολιασμό του γενι
κού πληθυσμού. Προμήθεια όλων των 
διαθέσιμων, ασφαλών και αποτελεσμα
τικών εμβολίων.

- Γενναία αύξηση της κρατικής χρηματο

δότησης για το δημόσιο σύστημα Υγείας.
- Επίταξη του ιδιωτικού τομέα Υγεί

ας και υποχρεωτική ένταξη των ιδιωτών 
γιατρών στο σχέδιο αντιμετώπισης της 
πανδημίας.

- Ενταξη στα ΒΑΕ, χορήγηση επιδόμα
τος ανθυγιεινής εργασίας, καταγραφή ως 
επαγγελματικής ασθένειας των κρουσμά
των κορονοϊού.

- Εκτεταμένη ιχνηλάτηση των κρου
σμάτων και των συρροών κρουσμάτων 
στους εργασιακούς χώρους, στις μονά
δες Υγείας, στις σχολικές μονάδες. Πύ- 
κνωση των δρομολογίων στα Μέσα Μα
ζικής Μεταφοράς.
• Την υποστήριξή τους στα δίκαια και κρί
σιμα αιτήματα της ΟΕΝΓΕ, την αλληλεγ
γύη τους στις αγωνιστικές πρωτοβουλίες 
των υγειονομικών και την καταδίκη τους 
για τις διώξεις με τις οποίες η κυβέρνη
ση επιδιώκει να φιμώσει τη φωνή τους, 
εκφράζουν Ομοσπονδίες, Εργατικά Κέ
ντρα και Συνδικάτα από όλους τους κλά
δους και τις περιοχές της χώρας.

και οι λαοί να ζουν αξιοπρεπώς.
Το δεύτερο: Η ενοχοποίηση όσων «κόλλησαν» με α

τομική τους ευθύνη. Η κυβέρνηση της ΝΔ προχωρά σε 
ενοχοποίηση ασθενών επειδή στοιβάζονταν στα Μέσα 
Μαζικής Μεταφοράς (που η ίδια δεν ενισχύει) και στους 
χώρους δουλειάς (που η ίδια δεν ελέγχει), ενοχοποίηση 
συνοδών ασθενών που υπάρχουν στα νοσοκομεία για να 
καλύπτουν τις ανάγκες φροντίδας λόγω έλλειψης προ
σωπικού (που η ίδια και οι προκάτοχοί της δημιούργη
σαν), ενοχοποίηση υγειονομικών (που η ίδια άφησε ά
οπλους) και όποιου άλλου νοσεί. Πάνω από 100 εκα
τομμύρια κρούσματα και 2,3 εκατομμύρια νεκροί στον 
πλανήτη, αλλά... φταίει ο νέος, ο ασθενής, ο ηλικιωμέ
νος. Αυτό είναι το αποκρουστικό πρόσωπο μίας κοινω
νίας που βάση της είναι ο ατομισμός. Μπορεί τον 21ο 
αιώνα να υπάρξει μία κοινωνία νέας συλλογικότητας.

Κανείς να μην περιμένει άλλο
Ολο αυτό το διάστημα οι νοσοκομειακοί γιατροί και 

τα εργατικά σωματεία έκαναν συγκεκριμένες τοπο
θετήσεις και παρεμβάσεις. Είχαν σαφείς διεκδικήσεις, προ
σαρμοσμένες στη νέα κατάσταση.

Ενας χρόνος πέρασε, με μέχρι στιγμής απολογισμό πάνω 
από 6.000 νεκρούς και ανυπολόγιστες συνέπειες, οικονομι
κές, μαθησιακές, ψυχολογικές, υγειονομικές για τον λαό και 
τα παιδιά του. Μπορεί κανείς να περιμένει άλλο; Οι κλίνες 
COVID γέμισαν πάλι. Οι ΜΕΘ θα συνεχίσουν την ίδια πορεία 
τις επόμενες μέρες. Η λοιπή νοσηρότητα γιγαντώνεται, οι 
χειρουργικές αίθουσες μειώνονται κι άλλο, το ίδιο και οι ε
πισκέψεις στα εξωτερικά ιατρεία. Ο εμβολιασμός προχωρά 
με ρυθμούς χελώνας και πολλές φορές σε υγειονομικά επι
κίνδυνες συνθήκες.

Ολα τα αναγκαία για την προστασία της υγείας του λα
ού μας είναι ζήτημα αγώνα, τώρα διεκδικούμε πιο δυνα
τά. Αν ο λαός δεν μπει πρωταγωνιστής δεν πρόκειται να επι
βάλει ούτε τα στοιχειώδη. Τα σωματεία και οι φορείς πρέπει 
με μεγάλα αποθέματα αλληλεγγύης και υπομονής να συνε
χίσουν τον αγώνα για την υπεράσπιση της ζωής της εργατι
κής τάξης και των οικογενειών τους.

Ερωτήματα που πρέπει 
να τεθούν στους εργαζόμενους

Μέσα σε αυτόν τον αγώνα, σε αυτές τις διεργασίες, μπο
ρούν να συναντηθούν ευρύτερα τμήματα του λαού μας με 
την προοπτική του σοσιαλισμού. Οι μεγάλες αντιφάσεις της 
εποχής είναι εδώ και επηρεάζουν τη ζωή του κάθε εργαζό
μενου, νέου, συνταξιούχου, επαγγελματία, γυναίκας.

Ας σκεφτεί ο καθένας τι θα εξυπηρετούσε σήμερα τη 
ζωή του:

- Εμβόλιο κοινωνικό αγαθό ή εμπόρευμα που θα που
λιέται και θα παράγεται «όσο και όταν» με βάση το κέρδος;

- Ενιαίος κρατικός φορέας κοινωνικοποιημένης φαρ
μακοβιομηχανίας ή καπιταλιστική εγχώρια φαρμακοβιο
μηχανία που δεν έχει ούτε γραμμή παραγωγής εμβολίου, α
φού τόσο καιρό ήταν προσανατολισμένη μόνο στο φάρμα
κο που έφερνε κέρδη και εξαγωγές;

- Συνεργασία της ανθρωπότητας και ισότιμη ανταλλα
γή επιστημονικών επιτευγμάτων ή εμπορικές πατέντες, 
«απόρρητες» συμφωνίες της ΕΕ, καθοδηγούμενες έρευ
νες και εμβολιαστικός εθνικισμός;

- Σοβαρή ιχνηλάτηση, επιτήρηση και ταχεία στοχευμέ- 
νη απομόνωση ή lockdown «όπως και όποτε», μέτρα ακορ
ντεόν και άνοιξε - κλείσε κατά το δοκούν;

- Σύστημα Υγείας στελεχωμένο με επίκεντρο την πρό
ληψη και την πρωτοβάθμια φροντίδα ή υγειονομικοί - λά
στιχο που θα γυρνάνε από Κέντρο Υγείας σε Νοσοκομείο 
και μετά πάλι πίσω;

- Αντιμετώπιση της λοιπής νοσηρότητας με επίταξη του 
ιδιωτικού τομέα Υγείας ή αύξηση των θανάτων από καρ- 
διαγγειακές παθήσεις, νεοπλασίες και άλλα;

- Υγειονομικά μέτρα στους χώρους δουλειάς ή τρομο
κρατία, απόκρυψη κρουσμάτων και εργοδοτική ασυδοσία;

Και άλλα πολλά τέτοια διλήμματα.
Εν ολίγοις, προστασία της ζωής του λαού και εξάλειψη 

της πανδημίας ή καθημερινός θάνατος; Σοσιαλισμός ή βαρ
βαρότητα;

Γιώργος ΣΙΔΕΡΗΣ
Μέλος της Επιτροπής Περιοχής της Κ0 Αττικής του ΚΚΕ, 

γιατρός στο Νοσοκομείο «Αττικόν»
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1  Καλυτερεύει η νοσηλεύτρια που παρέλυσε μετά το
εμβόλιο

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

205.93 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Καλυτερεύει η νοσηλεύτρια 
που παρέλυσε μετά το εμβόλιο
ΑΙΣΙΟΔΟΞΑ είναι ία μηνύματα από 
την κατάσταση της υγείας της σα- 
ραντάχρονης νοσηλεύτριας τα κάτω 
άκρα της οποίας παρέλυσαν αφότου 
έλαβε τη δεύτερη δόση του εμβολί
ου κατά του κορονοϊού.

Η γυναίκα από την Κέρκυρα πα
ρουσίασε συμπτώματα του συνδρό
μου Guillain - Barre μετά τον εμβο
λιασμό της για δεύτερη φορά. Αρχι
κά, πριν από σχεδόν μία εβδομάδα, 
η σαραντάχρονη παρουσίασε πυρε
τό και μυαλγίες, ενώ ύστερα από δι
άστημα δύο ημερών παρέλυσαν τα 
κάτω άκρα της.

Αμέσως η νοσηλεύτρια, η οποία 
είναι μητέρα δύο ανήλικων παιδιών, 
μεταφέρθηκε στο νοσοκομείο όπου 
οι γιατροί την υπέβαλαν σε μια σει
ρά εξετάσεων, προκειμένου να δια
πιστωθεί από τι προκλήθηκε η πα
ραλυσία των κάτω άκρων της. Ωστό
σο, προς το παρόν δεν μπορούν να 
εξηγήσουν αν η παράλυσή της συν

δέεται με τον εμβολιασμό. «Γίνονται 
όλες οι απαραίτητες εξετάσεις και 
έχει ενημερωθεί και ο Εθνικός Ορ
γανισμός Φαρμάκων. Η κατάσταση 
της υγείας της καλυτερεύει όσο περ
νούν οι ώρες» ανέφερε στο newsit. 
gr ο Ιωάννης Καρβέλης, διοικητής 
της 6ης ΥΠΕ όπου υπάγεται το Γενι
κό Νοσοκομείο της Κέρκυρας.

Η σαραντάχρονη νοσηλεύτρια, 
η οποία είχε διακομιστεί στο νοσο
κομείο χωρίς να μπορεί να κινήσει 
τα κάτω άκρα της, κατάφερε την Πέ
μπτη να κάνει υποβασταζόμενη τα 
πρώτα βήματά της μετά την περιπέ
τεια της υγείας της, γεγονός που ση
μαίνει ότι ο οργανισμός της άρχισε 
να ανταποκρίνεται θετικά στη θερα
πεία.

Υπενθυμίζεται ότι την Πέμπτη με 
δηλώσεις του ο πρόεδρος της Π0- 
ΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος άφησε 
ανοιχτό το ενδεχόμενο η παράλυ
ση της γυναίκας να οφείλεται στον

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκος

πρόσφατο εμβολιασμό της. Αμεσα 
η Εισαγγελία Πρωτοδικών της Αθή
νας διέταξε να διερευνηθεί το αδίκη
μα της διασποράς ψευδών ειδήσεων, 
καθώς οι δηλώσεις του κ. Γιαννάκου 
έγιναν χωρίς να έχουν αποφανθεί οι 
γιατροί και οι αρμόδιοι φορείς ποια 
είναι τα ακριβή αίτια που προκάλε- 
σαν το πρόβλημα στην υγεία της σα- 
ραντάχρονης γυναίκας.
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1  ΕΓΚΛΕΙΣΜΟΣ Νο 3
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2141.37
cm²

Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Παγώνη: Προκαϋεϊ 
περισσότερε^ 
παρενέργειά 
η δεύτερη δόση

Περισσότερες παρενέργειες από την 
πρώτη προκαλεί η δεύτερη δόση του εμ
βολίου κατά του κορονοϊού, σύμφωνα 
με όσα ανέφερε η πρόεδρος της Ενωσης 
Ιατρών Νοσοκομείων Αθηνών - Πειραι
ώς (ΕΙΝΑΠ) Ματίνα Παγώνη, με αφορ
μή τη μυστηριώδη παράλυση της 40χρο- 
νης νοσοκόμας, η οποία είχε κάνει τη 
δεύτερη δόση του εμβολίου στην Κέρ
κυρα.

Μιλώντας χθες σε τηλεοπτική εκπο
μπή, η κυρία Παγώνη αποκάλυψε ότι 
έχουν καταγραφεί αρκετά περιστατικά 
παρενεργειών. Συγκεκριμένα, ορισμένα

στην ΕΑΜδα 
«θαυματουργού

φαρμάκου
Κλινικές δοκιμές και στη χώρα 
μας αναμένεται να αρχίσουν για 
το πρωτοποριακό φάρμακο κα
τά του κορονοϊού που αναπτύ
χθηκε στο Ισραήλ. Το φάρμα
κο EXO-C24 και η συμμετοχή 
της Ελλάδας στις κλινικές δοκι
μές του ήταν τα θέματα που συ
ζήτησαν σε πρόσφατη τηλεφω
νική συνομιλία τους ο λοιμωξιο- 
λόγος Σωτήρης Τσιόδρας και ο 
Ισραηλινός επιστήμονας Ναντίν 
Αρμπέρ, ο άνθρωπος πίσω από 
την παρασκευή του.

Σύμφωνα με πληροφορίες, 
όταν το φάρμακο φτάσει στην 
Ελλάδα, θα αρχίσουν αμέσως 
οι δοκιμές στα μεγαλύτερα πα
νεπιστημιακά - κλινικά εργαστή
ρια της χώρας μας.

Αξίζει να αναφερθεί ότι η 
αρχή για τη συνεργασία της χώ
ρας μας με το Ισραήλ όσον αφο
ρά το EXOC24 είχε εγκαινιαστεί 
πριν από λίγες μέρες, όταν ο Ισ- 
ραηλινός πρωθυπουργός Μηε- 
νιαμίν Νετανιάχου παρουσίασε 
το συγκεκριμένο φάρμακο κα
τά τη διάρκεια κοινής συνέΥβυ- .·* 
ξης Τύπου με τον Κυριάκο Μτν 
τσοτάκη, χαρακτηρίζοντάς το 
«θαυματουργό».

Αν και βρίσκεται ακόμα σε 
πειραματικό στάδιο, το φάρμα
κο φαίνεται να γεννά πολλές ελ
πίδες για την αντιμετώπιση του 
κορονοϊού. Εως τώρα έχει δο
κιμαστεί σε 30 ασθενείς που εί
χαν μέτρια και βαριά συμπτώμα
τα. Οι 29 από αυτούς έγιναν κα
λά μέσα σε τρεις έως πέντε μέ

ρες, ενώ στον τελευταίο από 
αυτούς η θεραπεία παρατάθηκε 
κάποιες μέρες, αλλά και εκείνος 
τελικά έγινε καλά.

Επιδείνωση
Σε συνέντευξή του σε ελληνι
κή εφημερίδα ο Ναντίν Αρμπέρ 
ανέφερε ότι, όταν κάποιος νο
σήσει από κορονοϊό, μπορεί να 
περάσει από δύο στάδια. Στο 
πρώτο τα συμπτώματα θυμίζουν 
γρίπη και δεν χρειάζεται θερα
πεία. Ομως στο δεύτερο στάδιο 
ποσοστό 5%-7% του πληθυ
σμού παρουσιάζει επιδείνωση 
έπειτα από πέντε έως επτά μέ

ρες, γιατί εμφανίζει αναπνευστι
κή ανεπάρκεια που έχει προκλη- 
θεί από την υπερδιέγερση του 
ανοσοποιητικού συστήματος.

«Ακριβώς τότε θέλουμε να 
παρέμβουμε, προκειμένου να 
αποτρέψουμε αυτή την επιδεί
νωση» τόνισε ο Ισραηλινός για
τρός.

Το φάρμακο EXO-C24 είναι 
εισπνεόμενο, χορηγείται μία φο
ρά τη μέρα και η θεραπεία κρα
τά μόλις πέντε λεπτά. Ακόμα ένα 
πλεονέκτημά του, σύμφωνα με 
τον κ. Αρμπέρ, είναι το γεγονός 
ότι μπορεί να παραχθεί γρήγο
ρα, αποτελεσματικά και φθηνά.

Μεγάλη αύξηση μέσα σε 24 ώρες για 
τους διασωληνωμένους, καθώς ο ΕΟ- 
ΔΥ ανακοίνωσε χθες 293 ασθενείς 
που δίνουν μάχη στις Εντατικές.

Είκοσι ένας συμπολίτες μας 
κατέληξαν (στους 6.077 έφτασε η 
«μαύρη λίστα»), ενώ 1.410 είναι τα 
νέα κρούσματα. Τα 762 εντοπίστη
καν στην Αττικά. Στη Θεσσαλονίκη

καταγράφηκαν 126 μολύνσεις και 95 
στηνΑχαΤα.

Επίσης διψήφιο αριθμό κρουσμά
των είχαμε σε Αιτωλοακαρνανία (15), 
Βοιωτία (15), Εύβοια (56), Ηλεία (17), 
Ηράκλειο (20), Κεφαλλονιά (14), Κοριν
θία (17), Λάρισα (24), Μαγνησία (15), 
Πιερία (13), Ρέθυμνο (19), Τρίκαλα (12) 
και Χαλκιδική (40).

άτομα που έκαναν τη δεύτερη δόση πα 
ρουσίασαν, μεταξύ άλλων, πυρετό, μυ 
αλγίες, ενώ άλλα ένιωσαν καταβε 
βλημένα. Αντίθετα, όπως είπε, 
το 99% των πολιτών που εμβο- 
λιάστηκε με την πρώτη δόση § j 
ένιωσε μόνο έναν πόνο τοπι
κά.

«Το αποτελέσματα»
Η πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ, σχολιά
ζοντας το πρόβλημα που αντιμετωπίζει η 
νοσηλεύτρια, τόνισε ότι κανείς δεν μπο
ρεί να βγαίνει και να λέει ότι φταίει το εμ

βόλιο για την παράλυση που προέκυψε, 
ενώ θα ήταν πιο σωστό να περιμένουμε 

τη διάγνωση από τους γιατρούς.
«Σε κάθε περίπτωση, πρέπει 

να περιμένουμε τη διάγνωση 
των γιατρών και από εκεί και 

I πέρα θα μιλήσουμε βάσει των 
αποτελεσμάτων. Δεν έχει πει 
γιατρός ότι φταίει το εμβόλιο 

για το πρόβλημα με τη νοσηλεύ- 
τρια. Δεν είναι σωστό να βγαίνου

με και να πετάμε “βόμβες” και να λέμε 
ότι αυτό το περιστατικό ήταν από τα εμ
βόλια ή δεν ήταν από τα εμβόλια» είπε.

«ΣΚΛΗΡΟ»
Αυστηρά μέτρα με συνταγή... Αττικής ανα
κοίνωσε για την Αχαϊα και την Εύβοια ο 
υφυπουργός Πολιτικής Προστασίας και Δια
χείρισης Κρίσεων Νίκος Χαρδαλιάς,την ώρα 
που δόθηκε παράταση στα ήδη υφιστάμενα 
μέτρα σε Θεσσαλονίκη και Χαλκιδική, ενώ 
εντάσσονται στο «κόκκινο» νέες περιοχές. 
Συγκεκριμένα, όπως ανακοίνωσε ο υφυπουρ
γός κατά την τακτική ενημέρωση για την πο
ρεία της πανδημίας στην Ελλάδα, από σήμε
ρα τίθενται στο επίπεδο πολύ αυξημένου κιν
δύνου οι Περιφερειακές Ενότητες Αχα'ΐας και 
Εύβοιας (πλην της Σκύρου) λόγω των επιδη- 
μιολογικών δεδομένων που έχουν προκύψει. 
Παράλληλα, παραμένουν στο επίπεδο πολύ 
αυξημένου κινδύνου ο Δήμος Αγίου Νικο
λάου, ο Δήμος Θήρας και ο Δήμος Μυκόνου.

Ταυτόχρονα, όπως ανέφερε ο υφυπουρ
γός Πολιτικής Προστασίας, από σήμερα έως 
τις 22 Φεβρουάριου τίθενται στο επίπεδο αυ
ξημένου κινδύνου, δηλαδή στις «κόκκινες» 
περιοχές, ολόκληρη η Περιφερειακή Ενότητα 
Ρεθύμνου,ο Δήμος Καλυμνίων καθώς και ο 
Δήμος Καρπάθου. Συγκεκριμένα, στο κόκκι
νο επίπεδο βρίσκονται πλέον οι εξής περιοχές:
■ οΔήμοςΕορδοίας,
■ ο Δήμος Θηβαίων,, >,
■ ο Δήμος Τανάγρας,
■ ο Δήμος Σπάρτης,
■ η Περιφερειακή Ενότητα Ζακύνθου,
■ ο Δήμος Πύδνας - Κολινδρού,
■ ο Δήμος Ανδραβίδας - Κυλλήνης,
■ ο Δήμος Τεμπών,
■ η Περιφερειακή Ενότητα Ρεθύμνου,
■ ο Δήμος Καλυμνίων και
■ ο Δήμος Καρπάθου.

Παράλληλα, όπως τόνισε ο κ. Χαρδαλιάς, 
τα πρόσθετα περιοριστικά μέτρα δεν παρατεί- 
νονται στην Περιφερειακή Ενότητα Λέσβου, 
καθώς η επιδημιολογική εικόνα της περιοχής

ΣΕ ΑΧΑΪΑ

!



20;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΓΚΛΕΙΣΜΟΣ Νο 3
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Καϋότερα η νοσηΑεστρια που ηαρέίΐυσε
Αισιόδοξα είναι τα μηνύματα από την κατάσταση 
της υγείας της 40χρονης νοσηλεύτριας, τα κάτω 
άκρα της οποίας ηαρέλυσαν αφότου έλαβε τη 
δεύτερη δόση του εμβολίου κατά του κορονοϊού.

Η γυναίκα από την Κέρκυρα παρουσίασε συ
μπτώματα του συνδρόμου Guillain-Barre μετά τον 
εμβολιασμό της για δεύτερη φορά. Αρχικά, πριν 
από σχεδόν μία εβδομάδα, η 40χρονη παρουσία
σε πυρετό και μυαλγίες, ενώ έπειτα από διάστημα 
δύο ημερών παρέλυσαν τα κάτω άκρα της. Αμέ
σως η νοσηλεύτρια, που είναι μητέρα δύο ανήλι

κων παιδιών, μεταφέρθηκε στο νοσοκομείο όπου 
οι γιατροί την υπέβαλαν σε μια σειρά εξετάσεων 
προκειμένου να διαπιστωθεί από τι προκλήθηκε 
η παραλυσία των κάτω άκρων της. Ωστόσο, προς 
το παρόν δεν μπορούν να εξηγήσουν αν η παρά
λυσή της συνδέεται με τον εμβολιασμό.

«Γίνονται όλες οι απαραίτητες εξετάσεις και 
έχει ενημερωθεί και ο Εθνικός Οργανισμός Φαρ
μάκων. Η κατάσταση της υγείας της καλυτερεύει 
όσο περνούν οι ώρες» ανέφερε στο newsit.gr ο 
Ιωάννης Καρβέλης, διοικητής της 6ης ΥΠΕ όπου

στα κάτω άκρα μετά το
υπάγεται το Γενικό Νοσοκομείο της Κέρκυρας.

Η 40χρονη νοσηλεύτρια, η οποία είχε διακο- 
μισθεί στο νοσοκομείο χωρίς να μπορεί να κινή
σει τα κάτω άκρα της, κατάφερε την Πέμπτη να 
κάνει υποβασταζόμενη τα πρώτα βήματά της με
τά την περιπέτεια της υγείας της, γεγονός που ση
μαίνει ότι ο οργανισμός της άρχισε να ανταποκρί- 
νεται θετικά στη θεραπεία.

Υπενθυμίζεται ότι την Πέμπτη με δηλώσεις 
του ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννά- 
κος άφησε ανοικτό το ενδεχόμενο η παράλυση

της γυναίκας να οφει- , 
λεται στον πρόσφατο 
εμβολιασμό της. Αμεσα 
η Εισαγγελία Πρωτοδικών 
της Αθήνας διέταξε να διερευ- 
νηθεί το αδίκημα της διασποράς ψευδών ειδή
σεων, καθώς οι δηλώσεις του κ. Γιαννάκου έγι
ναν χωρίς να έχουν αποφανθεί οι γιατροί και οι 
αρμόδιοι φορείς ποια είναι τα ακριβή αίτια που 
προκάλεσαν το πρόβλημα στην υγεία της 40χρο- 
νης γυναίκας.

Κορονοπάρη με 
ισαμπουκάδεε 
και δύο συΜήφειε 
στον Βόίΐο

έχει βελτιωθεί. Ετσι, από την ερχόμενη Δευτέ
ρα, στις 6 το πρωί, η Λέσβος περνά στο επίπεδο 
επιτήρησης, δηλαδή στις «κίτρινες» περιοχές.

Παράταση σε Θεσσαλονίκη, Χαλκιδική
Ακόμα, ο υφυπουργός Πολιτικής Προστασί
ας ανακοίνωσε την παράταση των μέτρων κα
τά μία εβδομάδα για τις Περιφερειακές Ενό
τητες Θεσσαλονίκης και Χαλκιδικής. Συγκε
κριμένα, τόνισε ότι τα μέτρα που ισχύουν για 
τις Περιφερειακές Ενότητες Θεσσαλονίκης 
και Χαλκιδικής, όπως περιγράφονται στην 
ΚΥΑ που εκδόθηκε στις 10 Φεβρουάριου, 
στο επίπεδο για τις μητροπολιτικές περιοχές, 
παρατείνονται ακόμα μία εβδομάδα και έως 
τη Δευτέρα 22 Φεβρουάριου, καθώς και στις 
δύο αυτές περιοχές παρατηρείται αύξηση του 
ιικού φορτίου.

Ο κ. Χαρδαλιάς έδωσε και διευκρινίσεις 
για τη μετακίνηση των επιστημόνων, των αυ
τοαπασχολούμενων και των δημοσιογράφων. 
Οπως ανέφερε, όσοι διαθέτουν επαγγελματι
κή ταυτότητα εκδιδόμενη από επαγγελματικό 
σύλλογο με τη μορφή ΝΠΔΔ, π,χ. Δικηγορικοί 
Σύλλογοι,Τεχνικό Επιμελητήριο, Οικονομικό 
Επιμελητήριο, Ιατρικοί Σύλλογοι, δεν απαιτεί
ται προς πιστοποίηση της ιδιότητάς τους να 
φέρουν την απαιτούμενη εκτύπωση από το 
πληροφοριακό σύστημα TAXIS των φορολο
γικών στοιχείων φυσικών προσώπων και επι
χειρηματικής δραστηριότητας, εφόσον επιδει
κνύουν τι] σε ισχύ επαγγελματική ταυτότητα 
του συλλόγου τους.

Οσον αφορά τη μετακίνηση των δημοσι
ογράφων για επαγγελματικούς λόγους, αυ
τή εξακολουθεί να 
πραγματοποιεί
ται με τον τρό
πο που ίσχυε 
ως τώρα.

Επεισοδιακό ήταν το βράδυ της Τετάρτης 
για τους αστυνομικούς που κλήθηκαν, έπει
τα από καταγγελία για διατάραξη κοινής 
ησυχίας, από ένα σπίτι στην περιοχή της Νέ
ας Ιωνίας Βόλου, στο οποίο είχε οργανώσει 
πάρτι ένας 25χρονος, που είχε τη γιορτή του 
και είχε καλέσει άλλους έξι φίλους του.

Τα προβλήματα άρχισαν όταν οι αστυ
νομικοί ζήτησαν τα στοιχεία των παρευρι- 
σκομένων για να «κόψουν» πρόστιμα. Τό
τε ένας 32χρονος από τους καλεσμένους αρ- 
νήθηκε να τα δώσει και προκλήθηκε έντα
ση , την οποία εκμεταλλεύτηκαν οι υπόλοιποι 
συμμετέχοντες στο πάρτι για να γίνουν... κα
πνός! Ο 32χρονος συνελήφθη και βρέθηκε 
πάνω του ένα ναρκωτικό χάπι. Στον νεα
ρό νταή επιβλήθηκε πρόστιμο 300 ευρώ και 
στον διοργανωτή του πάρτι, ο οποίος επί
σης συνελήφθη, το τσουχτερό πρόστιμο των 
3.000 ευρώ.

Φίδι και ids
Διπλή περιπέτεια πέρασε ένας 58χρονος από 
το Γιαννιτσοχώρι Ηλείας, ο οποίος βρέθηκε 
θετικός στον ιό χωρίς να το περιμένει. Αρ
χικά τον δάγκωσε φίδι και έσπευσε άμεσα 
στο Κέντρο Υγείας Ζαχάρως. Εκεί το προ
σωπικό αντιμετώπισε άμεσα το δηλητήριο, 
όμως του συνέστησαν να μεταβεί και στο Κέ
ντρο Υγείας Κυπαρισσίας. Οταν έφτασε εκεί 
έκανε τεστ για τον κορονοϊό και βγήκε θετι
κός! Τοπικά μέσα αναφέρουν πως στο Κέ
ντρο Υγείας Ζαχάρως προκλήθηκε μεγάλη 
αναστάτωση και η νοσηλεύτρια που διαχει
ρίστηκε το περιστατικό τέθηκε άμεσα σε κα
ραντίνα.

Την ίδια στιγμή, ένα συγκινητικό τρόπο 
βρήκε ένα αγοράκι για να δείξει την αγάπη 
του στη γιαγιά του, η οποία νοσηλεύεται με 
κορονοϊό στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νο
σοκομείο Ηρακλείου: Ο μικρός έξω από το 
νοσοκομείο σήκωσε ένα αυτοσχέδιο πλακάτ 
με το τρυφερό μήνυμα «Γιαγιά, γίνε γρήγο
ρα καλά. Σε αγαπάμε!» Μάλιστα, σύμφωνα 
με όσα έγραψε στα κοινωνικά δίκτυα η κό
ρη της 65χρονης, παρά το γεγονός ότι έως 
την επίσκεψη των δικών της ανθρώπων η γυ
ναίκα δεν ήταν σε καλή κατάσταση, στη συ
νέχεια δεν χρειάστηκε περισσότερο οξυγόνο 
και η κατάστασή της είναι πλέον σταθερή!
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1  Ειλικρίνεια
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

59.9 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ειλικρίνεια
ΔΕΝ έχουμε καταλάβει γιατί ασκήθηκε δίωξη σε 
βέροςτου [προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, για υποτιθέ
μενη «διασπορά ψευδών ειδήσεων».

Το περιστατικό για το οποίο «διώκεται» ο 
συνδικαλιστής, έχει πλήρως επιβεβαιωθεί, όπως 
και ότι είναι υπό διερεύνηση, το αν σχετίζεται με 
τη δεύτερη δόση του εμβολίου, στην οποία υπε
βλήθη η 40χρονη νοσηλεύτρια.

Προφανώς, ουδείς μπορεί αβασάνιστα και 
χωρίςτην τήρηση των σχετικών πρωτοκόλλων, 
να κάνει την οποιαδήποτε σύνδεση. Ούτε όμως 
και να αποκλείσειτίποτα, όπως έσπευσαν ορισμέ
νοι, μεταξύ των οποίων και η εισαγγελική αρχή.

Άλλωστε, ουδέν κρυπτό υπό τον ήλιο, καθώς 
πλέον λέγεται καθαρά, από τους επιστήμονες, για 
το ενδεχόμενο παρενεργειών, λιγότερο ή περισ
σότερο σοβαρών, μετά τη δεύτερη δόση.

Η πλήρης ενημέρωση, άλλωστε, είναι το 
καλύτερο αντίδοτο, απέναντι στους «αρνητές» 
και «ψεκασμένους».
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1  «Συνθέσαμε παράλυση και εμβόλιο για να πάρει
αποζημίωση»

Πηγή: ONTIME Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

147.7 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«Συνθέσαμε παράλυση και 
εμβόλιο για να πάρει αποζημίωση»
ΜΕΤΑ ΤΟ ΣΑΛΟ αντιδράσεων αλλά και την 
εισαγγελική παρέμβαση που προκάλεσε η προ
χθεσινή δήλωση του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλη Γιαννάκου, σύμφωνα με την οποία το 
νευρολογικό αυτοάνοσο νόσημα που εμφά
νισε η 40χρονη νοσηλεύτρια της Κέρκυρας, 
λίγες μέρες μετά τον εμβολιασμό της, συν
δέεται με το εμβόλιο, ο πρόεδρος της ΠΟΕ
ΔΗΝ επανήλθε χθες με μία ακόμα πιο απίστευ
τη τοποθέτηση. Μιλώντας στον ΑΝΤΙ αφού 
τάχθηκε υπέρ του εμβολίου αναφερόμενος 
στο σπάνιο σύνδρομο της νοσηλεύτριας, ανέ
φερε πως «αν δεν το συνδέσουμε με το εμ
βόλιο, η νοσοκόμα δεν θα πάρει αποζημίω
ση και έχει δύο παιδάκια». Μέχρι στιγμής οι 
νευρολόγοι του νοσοκομείου Κέρκυρας δεν 
έχουν βρει κάποια συσχέτιση με τον εμβολια
σμό, αλλά ούτε την έχουν αποκλείσει. Οι ερ
γαστηριακές μελέτες συνεχίζονται, ενώ όλα 
τα στοιχεία έχουν σταλεί τόσο στο υπουργείο 
Υγείας όσο και στον ΕΟΦ. Σημειώνεται ότι η 
κατάσταση της υγείας της 40χρονης νοση- 
λεύτριας έχει εμφανίσει σημάδια βελτίωσης.

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γ ιαννάκος.
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1  top 10 πρόσωπα
Πηγή: ΒΡΑΔΥΝΗ ΤΗΣ

ΚΥΡΙΑΚΗΣ
Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

992.64 cm² Κυκλοφορία: 2740

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

top 10 πρόσωπα
> ΕΠΙΛΕΓΕΙ Ο ΦΑΝΗΣ ΚΑΡΑΜΠΑΤΣΑΚΗΣ

ΜΑΡΙΟΣ ΛΑΖΑΝΑΣ
Περισρισμόό εμφανίσεων

Ο καθηγητήν Λοιμωξιολογίαν Μάριον Ααζανάν ανα
κοίνωσε την πρόθεσή τον να αποονρθεί από τα τηλε
οπτικά παράθυρα για το επόμενο διάστημα, εδώ και 
καιρό το έχει πράξει ο Σωτήρην Τοιόδραν. ενώ αντίστοι
χα φαίνεται ότι θα κινηθούν οι: Ν. Σύψαν. X. Γώγον, C. 
Γιαμαρέλου, Π. Γιαργαλιάνον, Μανώλην Δερμιτζάκηό 
και αρκετοί άλλοι που έγιναν γνωστοί στο ευρύ κοι
νό τον τελευταίο χρόνο. Όπων λένε, υπάρχει σύγχυση 
στον κόσμο και ίσων φέρνουν το αντίθετο αποτέλεσμα.

ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΝΝΑΚΟΣ
Στο στόχαστρο

Σάλο προκάλεσε ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, όταν απέδωσε 
αιφνίδια παράλυση νοσηλεύτριας σε παρενέργεια του εμβο
λίου. Αμέσως η Εισαγγελία ξεκίνησε ποινική έρευνα για τυ
χόν διάπραξη διασποράς ψευδών ειδήσεων, καθώς οι πρώτες 
εκτιμήσεις των γιατρών δεν το απέδιδαν σε αυτό. Ο κ. Γιαννά- 
κος όμως επέμεινε, υποστηρίζοντας μεν ότι το εμβόλιο είναι 
απόλυτα ασφαλές και ότι το έχει κάνει και ο ίδιος, όμως, όπως 
όλα τα εμβόλια, μπορεί να προκαλέσει τη νευρολογική παρε
νέργεια, και ότι η συνάδελφός του πρέπει να αποζημιωθεί.

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΜΟΘΩΝΑΙΟΣ
Tcva σνγκΛόνισε cflovs

Ένα από τα θύματα κακοποίηση·!, στο χώρο του θε
άματα, ο ηθοποιοί Δημήτρην Μοθωναίον, συγκλό
νισε τουν πάντεν. Από τα 6 του χρόνια υπήρξε θύμα 
συστηματικήν κακοποίησην, εξομολογήθηκε. Ο 
φερόμενον ων δράστην δεν προέρχεται από το επαγ
γελματικό, αλλά από το οικογενειακό περιβάλλον. 
Όπων λέει, ήταν φίλον των γονιών του, που, εν τέλει, 
δεν τον στήριξαν. Μίλησε, πάντων, για πλήθον αντι- 
συναδείΙφικών συμπεριφορών στο χώρο του.

ΤΖΕΪΜΙΡΑΣΚΙΝ
ΔιπΛσ κακό

Ο Δημοκρατικός βουλευτής Τζέιμι Ράσκιν, κατήγορος 
στη δίκη του Τραμπ στη Γερουσία, λύγισε αποκαλύπτοντας 
ότι η εισβολή στο Καπιτώλιο συνέβη μία ημέρα μετά 
την κηδεία του 25χρονου γιου του, που αυτοκτόνησε 
από κατάθλιψη. Επίσης, κατά την εισβολή ήταν μέσα η 
μικρότερη κόρη του που του έστελνε μηνύματα και του 
μίλαγε ψιθυριστά στο κινητό, κάτω από ένα γραφείο, 
νομίζοντας ότι θα πεθάνει...

ΝΕΝΤ ΣΕΓΚΑΛ
Οριστικόα αησκΛεισμοΑ

Ισόβιον φαίνεται πων είναι ο αποκλεισμόν του Ντό- 
ναλντ Τραμπ από το Twitter, όπων αποκάλυψε ο οικο
νομικόν διευθυντήν την εταιρίαν ΝεντΣέγκαλ. Όπων 
είπε, ο λόγον είναι οι επαναλαμβανόμενον υποκινή- 
σειν σε βία, κάτι το οποίο ανάγκασε τουν διαχειριστέν 
την δημοφιίΙούν πλατφόρμαν να τον μπλοκάρουν γε
νικών, χωρίν αυτό να ανακληθεί, ακόμη και αν θέσει 
ξανά υποψηφιότητα για πρόεδρον των ΗΠΑ.

ΝΑΤΑΛΙΑ Μ Π ΡΑ Ι Α NT
Πάει για ηασαρέΛα

Ένα και πλέον χρόνο μετά το χαμό του 
Κύμπι Μπράιαντ, η μεγάλη κόρη του, Ναταλία, 

δέχθηκε πρόταση για να γίνει μοντέλο στο περίφημο 
πρακτορείο ING Mcdelv. «Από τότε που θυμάμαι 
τον εαυτό μου ήθελα να γίνω μοντέλο, είμαι πολύ 
ενθουσιασμένη και νιώθω μεγάλη τιμή», δηλώνει 
η ι8χρονη πανύψηλη κόρη του αστέρα του NBA και 
την πανέμορφην Βανέσα, για τη συνεργασία με το 
πρακτορείο την Τζίτζι Χαντίντ και την Αλεσάντρα 
Αμπρόζιο.

ΤΟΜΧΑΝΚΣ
Tova
επηρέασε

Βαρόμετρο για 
την αμερικανική 
κοινή γνώμη, 
όσον αφορά τη 
σοβαρότητα του 
ιού ήταν ο Τομ 
Χανκν. Έρευνα 
του κρατικού 
Πανεπιστημίου την 
Πενσιλβάνια (Penn 
State), διαπίστωσε 
ότι οι Αμερικανοί 
αντιμετώπισαν την 
πανδημία πολύ 
πιο σοβαρά, 
από την ημέρα που 
ο γνωστόν ηθοποιόν 
διαγνώσθηκε 
με τη νόσο, 
τον περασμένο 
Μάρτιο.

ΚΟΥΟΝ ΤΖΟΥΝ
012χρσνο& 
επενδντήό

Ουδεμία σχέση με
τα άλλα παιδιά έχει ο 
12χρονος Νοτιοκορεά- 
της Κουόν Τζουν, που 
ονειρεύεται από τώρα 
να γίνει ο επόμενος Γου- 
όρεν Μπάφετ. Αντί για 
παιχνίδια, αγοράζει και 
πουλάει μετοχές, σημει
ώνοντας μεγάλη κέρ
δη. Έπεισε πέρσι τους 
γονείς του να του εμπι
στευτούν ένα κεφάλαιο 
λίγων χιλιάδων δολαρί
ων, που με τις κατάλλη
λες κινήσεις κατάφερε 
να το αυξήσει κατά 43%, 
κάνοντας ακόμη και με
γάλα διεθνή Μέσα να 
ασχοληθούν μαζί του.

ΛΟΥΣΙΛ
ΡΑΝΡΟΝ

Νίκησε 
τον ιό στα 117

Η γηραιότερη
Ευρωπαία, η Γαλ- 
λίδα μοναχή Αντρέ, 
ανάρρωσε πλήρων 
από την Covid-ig 
γιορτάζονταν προ- 
χθέν τα ιιγα γενέ
θλιά την. Είχε βρε
θεί θετική στον ιό 
ενόσω φιλοξενού
νταν σε γηροκομείο 
στιν ι6 Ιανουάριου. 
Γεννηθείσα στιν ιι 
Φεβρουάριου 1904, 
είναι ο δεύτερον γη- 
ραιότερον άνθρωπον 
στον κόσμο, μετά 
την Κάνε Τανάκα 
στην Ιαπωνία, που 
έγινε ιι8 στιν 2 Ια
νουάριου.

ΟΥΡΣΟΥΛΑ ΦΟΝ ΝΤΕ ΛΑΪΕΝ
Παραδέχεται τα Λάθη

«Αργήσαμε», «υπάρχουν μαθήματα να πάρου
με», «ίσως ήμασταν πολύ πεπεισμένοι ότι οι παραγ
γελίες μας θα παραδίδονταν στην ώρα τους»... Αυτά 
και άλλα σχετικά δηλώνει, πλέον, η πρόεδρος της 
Κομισιόν μετά το αλαλούμ με τις παρτίδες των εμ
βολίων, σημειώνοντας πάντως ότι η Ε.Ε. «δεν κάνει 
συμβιβασμούς στην ασφάλεια» και ότι «η μάχη εί
ναι μαραθώνιος κι όχι αγώνας ταχύτητας».
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:

2630.92
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Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ανακοίνωσαν νέο lockdown χωρίε να τελειώσει ποτέ το προηγούμενο!

ΧΥΜΑ
στο 3ο
ΚΥΜΑ ^sssnsr
Σε κατάσταση noliopsias ns τελευταίε$ 91 ημέρεε - Ξεπέρασαν tous 6.000 οι νεκροί
Οργισμένη η κοινωνία για το φιάσκο 

των εμβολίων, την εγκατάλειψη 
του ΕΣΥ, ns παλινωδίες των ειδικών 

και τα ισχνά μέτρα ompiijis

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΜΑΤΙΝΑΣ ΠΑΓΩΝΗ

Λάθοε το... 
\λουκέτοστα 
χειρουργεία

Σύσσωμη η αντιπολίτευση 
ζητεί τα πρακτικά ms simpoims 

εμπειρογνωμόνων και εξηγήσειβ 
για τη «σκληρά» καραντίνα
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Χύμα στο τρίτο κύμα (ms πακδημ
Η κυβέρνηση δεν ενίσχυσε το ΕΣΥ, 

βολεύτηκε στο παραμύθι του εμβολίου και 
τώρα δεν αρκεί το αυστηρό lockdown

Από τον 
Νίκο Μερτζάνη
dimokratia@dimokratianews.gr

Τ
ελικά, iocos να μην 
απέχει από την 
πραγματικότη
τα η έκφραση που 
χρησιμοποιείται 
κατά κόρον τουβ τελευταίουβ 
μήνεβ: «Από τύχη ζούμε». Η 

αντιμετώπιση ms πανδημίαβ 
από την κυβέρνηση έχει ακο
λουθήσει δυο φάσειβ: η πρώ
τη κατά τη διάρκεια του πρώ
του κύματοβ, όπου βλέπονταβ 
την καταστροφή που αντιμε
τώπιζαν οι γειτονικέβ μαβ χώ- 
ρεε έοπευοε και εφήρμοσε το 
πρώτο λοκντάουν, και η δεύ
τερη φάση, αυτή ms κατα- 
στροφήε, μετά το πρώτο κύμα.

Ο,τι κέρδισε πέρυσι την 
άνοιξη το πέταξε στα σκου
πίδια, γιατί δεν εκμεταλλεύ- 
θηκε το απόθεμα χρόνου που 
ms έδωσε η ελληνική κοινω
νία, με την απόλυτη πειθάρ
χηση στο πρώτο λοκντάουν.

Επρεπε να ενισχύσει το 
ΕΣΥ και δεν το έκανε.

Επρεπε να φροντίσει να 
τονώσει την αγορά και δεν το 
έκανε.

Φτάσαμε στο καταστρο
φικό άνοιγμα του τουρισμού 
xcopis κανόνεβ και, στη συνέ
χεια, η αυτοθαυμαζόμενη κυ
βέρνηση άρχισε το παραμύθι 
του εμβολίου, με tous υπουρ
γούβ να βγαίνουν στην τηλεό
ραση και να πλειοδοτούν ons 
υπερβολέβ για τα εκατομμύ

ρια εμβόλια που θα έφταναν 
στην Ελλάδα.

Ηρθε το δεύτερο κύμα ms 
πανδημίαβ και μέσα σε δύο 
μήνεβ χάθηκαν περισοότερεβ 
από 5.000 ζωέβ, θυσία στιβ 
υποδομέβ που δεν φρόντισε 
να υπάρχουν η κυβέρνηση 
και ns αλλοπρόσαλλεβ κινή- 
σειβ των υπουργών, ons γκά- 
φεβ και στην αδυναμία τουβ 
να διαχειριστούν ουσιαστι
κά την κρίση που αντιμετώπι
ζε και αντιμετωπίζει η χώρα. 
Εξακολούθησαν να αυτοθαυ- 
μάζονται και να «πουσάρουν» 
το παραμύθι με τα εμβόλια, 
μέχρι που η πραγματικότητα 
τουβ ξεμπρόστιασε.

Τα εμβόλια δεν έφτασαν 
στουβ αριθμούβ που έλεγαν 
και βρέθηκαν εκτεθειμένοι 
να ακολουθούν την αποτυχη
μένη διοίκηση ms Ε.Ε., την 
ώρα που οι περισσότερεβ χώ- 
ρεβ ms Eupconns προχωρού
σαν σε διακρατικέβ συμφωνί- 
εβ. Και, την περασμένη Τρίτη, 
ο «ανέμελοβ ms Πάρνηθαβ 
και ms Ικαρίαβ» ανακοίνω
σε νέο λοκντάουν, σε μια χώ
ρα η οποία βρίσκεται σε αυτή 
την κατάσταση ns τελευταίεβ 
95 ημέρεβ, από ns 7 Νοεμβρί
ου 2020.

Ανακοίνωσε νέο λοκντά
ουν xcopis να τελειώσει ποτέ 
το προηγούμενο, γιατί, δυστυ- 
xcos για την Ελλάδα, το τρίτο 
κύμα ms πανδημίαε είναι προ 
των πυλών. Και, για μια ακόμη 
φορά, αυτή η χώρα κατευθύ- 
νεται «χύμα στο τρίτο κύμα».

0 Αρκουμανέαβ ψεύδεται, ενώ το ΚΙΝ.ΑΛ. ζητά τα πρακτικά ms επί
ΣΕ ΛΙΓΕΣ ημέρεβ συμπληρώνεται έναβ 
xpovos από το ξέσπασμα ms πανδημίαβ. Κι 
όμωβ, μέσα σε αυτόν τον χρόνο, ο πρωθυ- 
noupyos και η κυβέρνηση δεν κατάφεραν 
να ενισχύσουν την πρωτοβάθμια φροντίδα 
υγείαβ και να αποσυμφορήσουν τα νοσοκο
μεία. Δεν αύξησαν στην πραγματικότητα, 
και όχι στα χαρτιά και τα λόγια, τον αριθμό 
των ΜΕΘ και του εξειδικευμένου ιατρονο- 
σοκομειακού προσωπικού. Ολα λάθοβ.

Αυτή η συνταγή που έχει ακο
λουθήσει η κυβέρνηση έχει 
αποτύχει, αλλά εξακολουθεί να 
εφαρμόζει την ίδια. Oncos εξακο
λουθεί να «μαγειρεύει» τα στοι
χεία καταπώβ τη βολεύει. Πάλι πανηγυρίζει 
με ψεύτικα στοιχεία, που έχει στήσει εδώ και 
περίπου έναν μήνα ο Εθντκόβ Οργανισμόβ Δη- 
μόσιαβ Υγείαβ, αυτή τη φορά σχετικά με την 
ιχνηλάτηση των κρουσμάτων του κορονοϊού!

Ο λόγοβ που γίνεται όλο αυτό είναι το ντό
μινο εξελίξεων που έφεραν οι αποκαλύψειβ ms 
«δημοκρατίαβ» για το διπλό σύστημα καταγρα- 
qms κρουσμάτων, που εξέθεσαν ανεπανόρθω
τα τον ΕΟΔΥ και τον Παναγιώτη Αρκουμανέα. 
Στην προσπάθεια να πειστούν οι πολίτεβ ότι η 
ιχνηλάτηση λειτουργεί κανονικά, παρουσιά
ζεται αλλοιωμένο το ποσοστό, με την πεποίθη-

---------*

leo... «nostojp 
Αρκουμανέα!
ο εο&γ αλλοιονεηκαι)

το ΠΟΣΟΣΤΟ ΙΧΗΗΛΑΤΗΣΒΣ

Ψείπικα στοιχεία σας επίσημες ανακοινώ
σεις. Ολα τα ντοκουμέντα.«

L To »ο Βο ιοτόοα “I |10 τη Ιημηα
k αθιά ανάσα για τα χρέη
\ ν Εφορία1. Μεταψερονται m
I για το 2022 οι οφειλεβ

μαλογοιςοκ
ITnimes και μηχονοΡΡ^Φ^

~„η Tin εκλονεβ ΟΤΨ νσμσρ»η1^!

ΙΤΟΗΙΥΡΙΙΑ■Λ:ΚΕ—^

τπς» την Παρασκευή. Δεξιά: 
θηαναγινίτηςΛρκονμανάις

ση ότι η προσοχή όλων στρέφεται μόνο σε αυ
τό και όχι στον απόλυτο αριθμό και στο αν υπάρ
χει αντιστοιχία.

Μόνο που όλα αυτά γίνονται μπροστά στα μά
τια pas! Ούτε καν στα κρυφά, oncos οι προηγού- 
μενεβ παλινωδίεβ του ΕΟΔΥ. Από αφέλεια; Από 
απύθμενο θράσοβ; Σε κάθε περίπτωση, η καθη
μερινή έκθεση του ΕΟΔΥ ψεύδεται εδώ και σχε
δόν έναν μήνα, και είναι υπόλογοι τόσο ο οργα- 
νισμόβ όσο και ο ίδιοβ ο επικεφαλήβ του Πανα- 
γιώτηβ Αρκουμανέαβ.

Αυτή η αποκάλυψη έγινε από τη «δημοκρα
τία» την Παρασκευή, την ίδια 

ημέρα που το ΚΙΝ.ΑΛ. ζή
τησε από την κυβέρνηση 
να προσκομίσει ο υπουρ- 
γόβ Υγεΐαε στη Βουλή τα 
πρακτικά των συνεδρι
άσεων ms επιτροπήβ 
εμπειρογνωμόνων ons 
5 και ns 9 Φεβρουάριου, 

οπότε ελήφθη η «αιφ
νίδια απόφαση για 

λοκντάουν».
Οι βουλευ- 

τέβ του Κινή- 
ματοβ Αλλα- 
γήβ Ανδρέαβ

ΓΙουλάβ και Βασίληβ Κεγι 
ότι προκαλεί προβληματιι 
λόγω απόφαση ελήφθη μό 
τακτική συνεδρίαση των£

«Κατά τη συγκεκριμέ 
ση, η επιτροπή των λοιμ* 
ότι αξιολόγησε αφενόβτό 
λογικά δεδομένα, αψετέρ 
την εξέλιξη ms επιδημία» 
σα σε λίγα 24ωρα;

Τώρα, αν θα λάβουν a 
του ΚΙΝ.ΑΛ.; Μάλλον όχι 
■ns συνεδριάσει ms επιτμ 
καιρό όλα τα κόμματα τη1 
βλέπουν. Το πρόβλημα μι 
κρατούνται τελικά) είνι 
θα μάθει η κοινή γνώμη 
καθέναβ στην επιτροπή 
αυτή η επιτροπή λειτουι 
να νομιμοποιεί ns ειλημι 
βέρνησηβ. Αλλωστε, στπ| 
οκτάωρη συνεδρίαση ms 
βρουαρΐου, οι διαφωνίεβί 
το σημείο ms έκρηξηβ. Π( 
στηρίζουν τα μέτρα που αν 
ση; Δύσκολο να το μάθοίί 
στοχοποιεΐ πλέον ooous 
δεν τη «βολεύουν».
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i

ios) πάει ο «ανέμελοε ins Ικαρίαε»

να jtstffci

%

;έρογλου σημειώνουν 
(μό το yeyovos ότι η εν 
Us έξι ημέρεδ μετά την 
δικών.
τι τακτική συνεδρία- 
ξιολόγων υποτίθεται 
μέχρι τότε επιδημιο- 
ιυ τΐδ προβλέψεΐ8 για 
. Αραγε, τι άλλαξε μέ-

ιάντηοη οι βουλευτέδ 
γιατί τα πρακτικά από 
πήδ τα ζητούν εδώ και 
Βουλή8, αλλά δεν τα 
αυτά τα πρακτικά (αν 
•τι, αν δημοσιευθούν, 
ακριβώδ υποστηρίζει 
ιμωξιολόγων και αν 
ί απλώδ και μόνο για 

ves αποφάσεΐδ ins κυ- 
|τελευταία δραματική 

αρασκευήδ 4ns Φε- 
ρτασαν λίγο πριν από 
σοι από την επιτροπή 
ακοινώνει η κυβέρνη
σε, γιατί η κυβέρνηση 
άνουν δηλώσεΐδ που

Ρπ

Ετσι, για δύο συνεχεΐδ ημέρεδ, η αναπληρώ- 
τρια κυβερνητική εκπρόσωποδ Αριστοτελία Πε- 
λώνη άφησε σαφείδ αιχμέδ κατά των πάλαι ποτέ 
λατρεμένωντηδ κυβέρνησηδ επιστημόνων για τΐδ 
διαφορετικέδ θέσεΐδ που εκφράζουν στίδ δημόσι- 
εδ παρεμβάσεΐδ τουδ.

Κοινώδ, «έβαλε πάγο» στουδ διαφωνούντεδ. 
Υπάρχουν πάντωδ επιστήμονεδ, όπωδ η Αθηνά 
Λινού, η οποία χαρακτήρισε λάθοδ το κλείσιμο 
των ανθρώπων στα σπίτια τουδ, ενώ θα πρέπει να 
ενθαρρύνονται να κυκλοφορούν και να περπα
τάνε στα πάρκα ή στην ύπαιθρο, χωρίδ όμωδ να 
συνωστίζονται, τηρώνταδ τΐδ απαραίτητεδ απο- 
στάσεΐδ.

Τα νοσοκομεία τηδ χώραδ βρίσκονται στα 
όριά τουδ, με την ΠΟΕΔΗΝ να ανακοινώνει 
ότι στην Αττική η πληρότητα οτΐδ απλέδ κλίνεδ 
Covid-19 πλησιάζει στο 100%, ενώ cms ΜΕΘ, μέ
χρι την Παρασκευή, το ποσοστό έφτανε στο 80%.

Την Παρασκευή ο υπουργόδ Εργασίαδ κ. Χα- 
τζηδάκηδ ανακοίνωσε ότι η κυβέρνηση αποφάσι
σε, επιτέλουδ, να προχωρήσει στη μαζική δωρεάν 
διενέργεια τεστ στουδ εργαζομένουδ του ιδιωτι
κού τομέα. Αργά το σκέφτηκαν, και είναι ημίμε
τρο, καθώδ τα τεστ θα έπρεπε να είναι δωρεάν για 
όλουδ. Στοχευμένατεστ, επιδημιολογική επιτή
ρηση και όχι επικοινωνιακή διαχείριση και «τυ
φλά» λοκντάουν.

--------------------η*ιης*α.W ^

ια

** ΜηΤσ0Γ^τΟϊκού κέντρου
χάρτη του Νόσων

cponns εμπειρογνωμόνων

■ ■

«Λάθοβ το λουκέιο στα χειρουργεία»

IΗ Ματίνα Παγώνη 
ασκεί κριτική 

cms αποφάσειβ του 
υπουργείου Υγείαδ

- Η επιτροπή των λοιμωξιολόγων, ενώ κα
τά τη διάρκεια του πρώτον κάματο» έχαι- 
ρε εμπιστοσύνη», πλέον αντιμετωπίζεται 
με επιφύλαξη. Π' απτή την αλλαγή θεω
ρείτε ότι είναι υπεύθυνη μόνο η κυβέρ
νηση, που χρησιμοποιεί την επιτροπή ω» 
μέσο νομιμοποίηση» των όποιων αποφά
σεων τη», ή και τα μέλη τη» επιτροπή»; 
Η κάθε επιτροπή αξιολογεί όλεδ τΐδ παραμέ- 
τρουδ, αποφασίζει και εισηγείται. Υστερα από 
έναν χρόνο μπορεί να γίνονται και κάποια 
λάθη από όλουδ, αυτό όμωδ δεν σημαίνει ότι 
όλοι μαζί δεν θα πρέπει να είμαστε ενωμένοι 
και να αντιμετωπίσουμε έναν επιθετικό μο
λυσματικό ιό που μαδ έχει κάνει τη ζωή δύ
σκολη. Στόχοδ μαδ θα πρέπει να είναι να νι
κήσουμε τη νόσο Covid-19 και να επανέλθου
με στην καθημερινότητά μαδ.

Μόνο με προσλήψειε 
μόνιμου προσωπικού 

θα μπορέσει να ενισχυθεί 
το σύστημα υγεΐαε

Η ΓΙΑΤΡΟΣ και πρόεδροβ τηδ Ενωσηδ Νοσοκο
μειακών Ιατρών Αθήναδ - Πειραιά Ματίνα Πα
γώνη (φωτό) δηλώνει αντίθετη με την εντολή του 
υπουργείου Υγείαδ, να μειωθούν τα προγραμματι
σμένα χειρουργεία στα νοσοκο
μεία. Η κυρία Παγώνη στη συ
νέντευξή τηδ στην «κυριακάτι
κη δημοκρατία» εξηγεί ότι τα 
απανωτά lockdowns έχουν απο- 
τύχει, γιατί ουσιαστικά δεν τη
ρούνται τα μέτρα, ενώ, όπωδ εί
πε, δεν έχει βρεθεί λύση για πε
ρισσότερα στοχευμένα τεστ αλλά 
και για αποσυμφόρηση στα μέσα μεταφοράδ, που 
είναι από ns κύριεδ εσήεδ μετάδοσηδ του Covid-19.

Η κυρία Παγώνη διαπιστώνει λάθη στο διάστη
μα κατά το οποίο η επιτροπή των λοιμωξιολόγων 
βρίσκεται στην πρώτη γραμμή τηδ αντιμετώπισηδ 
τηδ πανδημίαδ και δεν 
παραλείπει να στείλει 
και ένα μήνυμα ενότηταδ 
στα μέλη τηδ επιτροπήδ.

Με το νέο lockdown σε 
ισχύ, η εντολή στα νο
σοκομεία τα οποία πλέ
ον ασχολούνται μόνο 
με τη νοσηλεία πασχό- 
ντων από Covid-19 εί
ναι να μειωθούν ακό
μη και τα χειμουμγεία. 
Αυτό γίνεται γιατί δεν 
υπάρχει προσωπικό; 
Τι επιπτώσει» έχει ασ
τό στι» γενικέ» εφημε- 
μίε» των νοσοκομείων; 
Στίδ ανακοινώσεΐδ του 
υπουργείου υπάρχει 
μείωση των τακτικών 
χειρουργείων έωδ 80%. 
Εμείδ όμωδ εισηγηθή- 
καμε ωδ ΕΙΝΑΠ ότι αυ
τό δεν μπορεί να γίνει, 
αλλά με ευθύνη των επι
στημονικών συμβουλί
ων και ms επιτροπήδ χει
ρουργείου κάθε νοσοκο
μείου μπορεί να αποφα- 
σιστεί καθημερινά πόσα 
χειρουργεία μπορούν να 
πραγματοποιηθούν. Με- 
ρικέδ φορέδ ένα τακτικό 
χειρουργείο μπορεί να 
εξελιχθεί σε επείγον...

Η κυβέρνηση επιμέ
νει ότι τα νοσοκομεία 
έχουν ενισχυθεί με 
εργαζομένου», αλλά 
είναι καθημερινέ» οι 
κρασγέ» αγωνία» των 
γιατρών και των νοση
λευτών για ελλείψει» 
στο προσωπικό των 
νοσοκομείων. Τελικά, 
μπορείτε να μα» πείτε 
ποια είναι η αληθινή 
εικόνα που επικρατεί; 
Στα νοσοκομεία έχει δι
οριστεί επικουρικό προ
σωπικό (γιατροί και νο- 
σηλευτέδ). Οι διαδικα- 
σίεδ διορισμού από προ- 
κηρύξεΐδ που έχουν γίνει 
για μόνιμεδ θέσεΐδ είναι 
πολύ χρονοβόρεδ. Τα 
νοσοκομεία θέλουν ενί

σχυση από μόνιμο προσωπικό και γρήγορη κάλυ
ψη των κενών οργανικών θέσεων σε όλη την Ελ
λάδα. Πρέπει επίσηδ να στελεχωθούν με γιατρούδ 
και νοσηλευτέδ νησιά σε άγονεδ και παραμεθόριεδ 

περιοχέδ με ειδικά κίνητρα, έτσι 
θα μπορέσει να ενισχυθεί το σύ
στημα υγείαδ.

Η Ευρωπαϊκή Ενωση πόνταρε 
στα εμβόλια για την αντιμετώ
πιση τη» πανδημία» και άφη
σε σε δεύτερη μοίρα την ανά
πτυξη φαρμάκων κατά του 

Covid-19. Δεν θα έπρεπε να γΐνοπν παράλλη
λε» μελέτε», αλλά και χρηματοδότηση για τα 
φάρμακα;
Τα εμβόλια θα πρέπει να είναι η προτεραιότητά μαδ 
και μάλιστα όσο συντομότερα εμβολιαστεί ο πλη-

θυσμόδ τόσο θα έχουμε 
μείωση τηδ διασποράδ 
του ιού και των μεταλ
λάξεων. Εάν πετύχουμε 
τον εμβολιασμό έωδ τέ- 
λοδ Ιουνίου του 60% του 
πληθυσμού, θα έχου
με πετύχει μια σχετική 
ανοσία και θα μπορούμε 
να πάμε σε μείωση μέ
τρων με άνοιγμα επιχει
ρήσεων, ξενοδοχείων 
κ.λπ., που ο κόσμοδ το 
έχει ανάγκη, για να ενι- 
σχυθεί η οικονομία. Τα 
πρωτόκολλα που αφο
ρούν τα φάρμακα κατά 
τηδ νόσου προχωρούν. 
Υπάρχουν πολλέδ με- 
λέτεδ που αναμένουμε 
τα αποτελέσματά τουδ 
και θα βοηθήσουν στίδ 
θεραπείεδ των ασθενών.

Η χώρα βρίσκε
ται σε ένα συνεχέβ 
lockdown από τι» 7 
Νοεμβρίου του 2020, 
αλλά οι αριθμοί των 
κρουσμάτων και των 
διασωληνωμένων πα
ραμένουν σε υψη
λά επίπεδα. Τι φταίει 
και έχει αποτύχει αυ
τό το παρατεταμένο 
lockdown, που έχει 
διαλύσει την κοινω
νία και την οικονομία; 
Για να πετύχει ένα 
lockdown θα πρέπει να 
τηρούνται αυστηρά όλα 
τα μέτρα. Οπωδ όλοι 
γνωρίζουμε, υπάρχει 
μια χαλάρωση, υπάρ
χουν τα προβλήματα με 
τα μέσα μαζικήδ μετα
φοράδ και βεβαίωδ αρ
κετοί ασυμπτωματικοί 
που μεταδίδουν και εί
ναι ένα σοβαρό πρό
βλημα. Πιστεύω ότι εάν 
γίνονται περισσότε
ρα tests, θα μπορέσου
με να γίνεται γρήγορη 
ιχνηλάτηση, να περιορί
σουμε τα κρούσματα και 
εύχομαι αυτό να είναι 
το τελευταίο lockdown 
που θα περάσουμε.

Aoioxies ms smiponns
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1  Τι λένε οι επιοτήμονες για τις παρενέργειες των
εμβολίων

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1039.05
cm²

Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Τι λένε οι επιστή 
νέργειεε των εμ
• Τι συνέίη με τη 40χρονη νοσοκόμα που παρέλυσε
• 3 φορέ$ περισσότερο μεταδοτική η Βραζιλιάνικη μετάλλαξη

τι$ πάρε-

ΤΟΥ ΧΡΗΣΤΟΥ ΚΥΜΠΙΖΗ · ΣΕΛ. 9
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1  Τι λένε οι επιοτήμονες για τις παρενέργειες των εμβολίων
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2021

Του ΧΡΗΣΤΟΥ ΚΥΜΠΙΖΗ

Π
αρά τις μεγάλες καθυστερή
σεις των εμβολιασμών στην 
Ευρώπη, οι αξιωματούχοι 
μετά τις μεγάλες γκρίνιες των προη

γούμενων εβδομάδων, φαίνεται πως 
προσπαθούν να αλλάξουν τακτική. 
Άγνωστο αν αυτό γίνεται για επικοι- 
νωνιακούς λόγους ή γιατί όντως βλέ
πουν φως στην άκρη του τούνελ της 
πανδημίας και βασίζουν την αισιο
δοξία τους σε πραγματικά γεγονότα.

Από τη μεριά της, η πρόεδρος 
της Κομισιόν, Ούρσουλα Φον ντερ 
Λάιεν επανέλαβε ότι στόχος είναι 
να εμβολιαστεί το 70% του ενήλι
κου πληθυσμού μέχρι το τέλος του 
καλοκαιριού, παρά τις προβλέψεις 
που υποστηρίζουν πως κάτι τέτοιο 
είναι αδύνατο.

Αλλαγή στάσης παρατηρείται στη 
Γερμανική κυβέρνηση, η οποία μέχρι 
και την προηγούμενη εβδομάδα κατα
κεραύνωνε την πολιτική της ΕΕ και 
έστηνε γέφυρες με τη Ρωσία για το 
Sputnik V. Ο επιτελάρχης της Μέρ- 
κελ, Χέλγκε Μπράουν είπε πως τα 
προβλήματα παραγωγής ήταν ανα
μενόμενα (!) και πως «το καλοκαίρι 
θα μπορούμε και πάλι να καθόμαστε 
έξω στις μπιραρίες» αφού οι δόσεις 
θα επαρκούν για όλους πολύ σύντο
μα. Αλλαγή στάσης 180 μοιρών...

Από την άλλη, ο Τζο Μπάιντεν 
δήλωσε ότι οι ΗΠΑ δεν θα έχουν 
επαρκείς δόσεις εμβολίων για να 
εμβολιαστούν όλοι οι Αμερικανοί 
μέχρι το καλοκαίρι. Στόχος της αμε
ρικανικής κυβέρνησης είναι να δίνει 
τα εμβόλια και στα φαρμακεία των 
ΗΠΑ, αλλά όπως φαίνεται το πρό
βλημα της επάρκειας είναι έντονο και 
στην άλλη άκρη του Ατλαντικού...

Οι νέε$ κινήσειβ
Η Ευρωπαϊκή Ένωση ενδέχεται να 
υπογράψει αυτή την εβδομάδα συμ
φωνία με την εταιρεία Novavax για 
την προμήθεια των ευρωπαϊκών 
χωρών με το υποψήφιο εμβόλιό της, 
ενώ ο Ευρωπαϊκός Οργανισμός Φαρ
μάκων ανακοίνωσε ότι ξεκίνησε τη 
«συνεχή αξιολόγηση» του εμβολίου 
της γερμανικής CureVac, κάτι που 
αποτελεί το πρώτο βήμα της διαδικα
σίας για την επίσημη κατάθεση αίτη
σης έγκρισης στην Ευρωπαϊκή Ένω
ση. Εξελίξεις για αυτά τα δύο σκευά
σματα δεν αναμένονται άμεσα, αλλά 
σε μερικές εβδομάδες ή και μήνες...

Πάντως η Ουγγαρία είναι η πρώ
τη χώρα της ΕυρωπαϊκήςΈνωσης που 
θα χρησιμοποιεί το ρωσικό εμβόλιο 
Sputnik V, ενώ αναμένει και μισό 
εκατομμύριο δόσεις κινεζικών εμβο
λίων την ερχόμενη εβδομάδα.

«Δεν είναι τέλειο αλλά 
σώζει (toes»
«Είναι τέλειο; Οχι, δεν είναι τέλειο, 
αλλά είναι σπουδαίο. Ποιος άλλος 
βγάζει 100 εκατομμύρια δόσεις τον 
Φεβρουάριο;» είπε ο διευθύνουν σύμ
βουλος της AstraZeneca, Πασκάλ

«Αν οφείλεται στο εμβόλιο το 
σύνδρομο, συνήθως θεραπεύεται 
πλήρως» είπε ο καθηγητής Βασιλα- 
κόπουλος στον ΑΝΤΙ και συμπλήρω
σε πως «ο κίνδυνος να πάθει κανείς 
Guillain Barre αν νοσήσει από φυσι
κή λοίμωξη με κορωνοϊό είναι 8 -9 
περισσότερος από τον κίνδυνο να 
πάθει το σύνδρομο υπό φυσιολογι
κές συνθήκες...».

«Δεν θα νοσηλευθοιίν σε 
ΜΕΘ, ούτε θα πεθάνουν...»
Έλληνες επιστήμονες προτρέπουν 
τους.. ,δύσπιστους'Ελληνες να εμβο
λιαστούν. Ο καθηγητής Φαρμακο
λογίας Βαγγέλης Μανωλόπουλος 
σημείωσε ότι μόλις περάσουν τρεις 
εβδομάδες από τη πρώτη δόση των 
εμβολίων, ο οργανισμός αναπτύσ
σει ανοσία: «Όσοι κάνουν το εμβό
λιο σήμερα, σε τρεις εβδομάδες έχουν 
διασφαλίσει ότι δεν θα νοσηλευθούν 
σε ΜΕΘ ή θα πεθάνουν...».

Θα δοκιμαστεί στην Ελλάδα 
το ισραηλινό φάρμακο
Η διεξαγωγή της κλινικής έρευνας 
στην Ελλάδα του νέου ελπιδοφό- 
ρου φαρμάκου που παρασκευάστη
κε στο Ισραήλ συμφωνήθηκε την 
Παρασκευή μεταξύ του Σωτήρη Τσι- 
όδρα και του Ισραηλινού καθηγητή 
Ναντίρ Αρμπέρ.

Από το Ισραήλ κάνουν λόγο για 
«τεράστια ανακάλυψη» και υποστη
ρίζουν ότι η ουσία EXO-CD24 θερά
πευσε τους 29 από τους 30 ασθενείς, 
στους οποίους χορηγήθηκε, εντός 
λίγων ημερών!

Πότε θα τελειώσει 
το lockdown
Μπορεί το αυστηρό lockdown, τόσο 
στην Αττική, όσο και σε άλλες περιο
χές να έχει αρχική ημερομηνία λήξης 
τα τέλη του μήνα, όμως αρκετοί επι
στήμονες ήδη βλέπουν παρατάσεις...

«Τουλάχιστον 5 εβδομάδες 
lockdown» χρειάζονται σύμφωνα 
με τον καθηγητή Πνευμονολογίας, 
Νίκο Τζανάκη. Μάλιστα, όπως είπε 
μιλώντας στον ΘΕΜΑ 104.6, σύμ
φωνα με το προβλεπτικό μοντέλο, 
την πρώτη εβδομάδα του Μαρτίου 
δεν αποκλείεται τα κρούσματα να 
είναι περίπου 2.400...

Στην εκτίμηση ότι δεν θα φτά
σουν μόνο 2,5 εβδομάδες lockdown 
στην Αττική προχώρησε ο Αχιλλέας 
Γκίκας, καθηγητής Παθολογίας και 
μέλος της επιτροπής του Υπουργεί
ου Υγείας και αποκάλυψε ότι γίνε
ται συζήτηση για τη χρήση διπλής 
μάσκας «καθώς υπάρχουν κενά και 
οι πολίτες δεν τις φορούν σωστά».

Ο πρωθυπουργός στη συνέντευ
ξη του στον ΣΚΑΙ επιχείρησε να στεί
λει ένα αισιόδοξο μήνυμα λέγοντας 
πως «βλέπουμε το τέλος του τούνελ» 
και πως το φετινό Πάσχα τα πράγ
ματα θα είναι διαφορετικά... Όμως 
αποκάλυψε ότι μέχρι τότε η χώρα 
θα κινείται με μέτρα «ακορντεόν»...

V--------------------------------
Αν οφείλεται 
στο εμβόλιο 
το σύνδρομο 
Tns 40xpovns 
νοσηλεύτριαδ στην 
Κέρκυρα «συνήθωδ 
θεραπεύεται 
πλήρωδ», είπε 
ο καθηγητήδ 
Βασιλακόπουλοδ...

Σόριοτ, μιλώντας σε τηλεδιάσκε
ψη, όπως μετέδωσε το Reuters, «θα 
σώσουμε χιλιάδες ζωές και αυτός 
είναι ο λόγος που ερχόμαστε κάθε 
μέρα στη δουλειά» σημείωσε. Ολα 
αυτά, την ώρα που υπάρχουν αμφι
βολίες για το αν το συγκεκριμένο 
εμβόλιο είναι αποτελεσματικό στις 
μεταλλάξεις και σε όσους είναι πάνω 
από 65 ετών. Πάντως, αρκετές χώρες 
έχουν αποφασίσει να το δίνουν σε 
νεότερες ηλικίες. Στην Ελλάδα θα 
χορηγείται αρχικά στους 60-64, ενώ 
στους άνω των 70 θα δίνεται το εμβό
λιο της Pfizer.

Ανησυχία και αβεβαιότητα 
για tis μεταλλάξει
Ανησυχία προκαλούν οι δηλώσεις 
του υπουργού Υγείας της Βραζιλίας, 
όη η νέα μετάλλαξη που εντοπίστηκε 
στη χώρα ίσως είναι τρεις φορές πιο 
μεταδοτική. Ο Εντουάρντο Παζουέ- 
λο υποστήριξε ότι τα εμβόλια παρα
μένουν αποτελεσματικά και έναντι 
αυτής της μετάλλαξης, χωρίς ωστό
σο να παρουσιάσει απτές αποδείξεις 
και συγκεκριμένα στοιχεία...

Από την άλλη, πολίτες που έλα
βαν και τις δύο δόσεις του εμβολίου 
της Pfizer φάνηκε πως έχουν ισχυ
ρή ανοσολογική απόκριση έναντι της 
βρετανικής κατ της νοηοαφρικανικής 
μετάλλαξης, αν και παρουσιάζαν ελα
φρώς εξασθενημένα αντισώματα...

Τι συμβαίνει με τη 40χρονη 
στην Κέρκυρα
Ο Μιχάλης Γιαννάκος υποστήριξε 
πως η νοσοκόμα υπέστη παράλυ
ση στα κάτω άκρα μετά τον εμβολι
ασμό της, κάτι που προκάλεσε την 
παρέμβαση της Εισαγγελίας Αθη
νών, που θα ερευνήσει αν πρόκει
ται για fake news

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ την 
Παρασκευή είπε πως αν δεν συνδε
θεί η πάθηση με το εμβόλιο «η νοσο
κόμα δε θα πάρει αποζημίωση και 
έχει δύο παιδάκια»...

Η επιστημονική κοινότητα υπο
στηρίζει ότι πρόκειται για το σύνδρο
μο Guillain Barre, το οποίο εμφανίζε
ται κυρίως μετά από ιώσεις και σπα
νιότερα μετά από εμβολιασμούς και 
είναι κάτι προσωρινό.

Τι λένε οι επιοτήμονεε για tis 
παρενέργειε$ των εμβολίων
• Τι συνέβη με τη 40χρονη νοσοκόμα που παρέλυσε

• Τρεβ φορέ$ περισσότερο μεταδοτική η βραζιλιάνικη μετάλλαξη

• Ποιοι και γιατί ζιτούν παράταση του lockdown
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1  POINT SYSTEM
Πηγή: REALNEWS Σελ.: 25 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

315.04 cm² Κυκλοφορία: 40500

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΠΙΕΡΡΑΚΑΚΗΣ
(υπουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης)

ΒΑΘΜΟΣ: 10

Οσο πιο μαζικοί γίνονται 
οι εμβολιασμοί, τόσο 
περισσότερο αναδεικνύονται 
τα πλεονεκτήματα του 

προγράμματος που σχεδιάσατε. Είναι η πρώτη 
φορά που το ελληνικό κράτος εξυπηρετεί τόσο 
καλά τους πολίτες. Το άριστα είναι λίγο για 
εσάς!

ΝΙΚΟΣ ΔΕΝΔΙΑΣ
(υπουργός Εξωτερικών)

ΒΑΘΜΟΣ: 10

Το κοινό ανακοινωθέν των 
επτά χωρών της καθ’ ημάς 
Ανατολής, μετά τη συνάντηση 
που οργανώσατε την Πέμπτη 

στο «Hilton», είχε σαφείς αναφορές στο Διεθνές 
Δίκαιο, στο Δίκαιο της θάλασσας και στην 
αποχή από απειλές ή χρήση βίας. Αυτά δεν 
έπεσαν από τον ουρανό, είναι αποτέλεσμα της 
δικής σας προσπάθειας και σας αξίζει ένα εύγε!

ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΑΤΡΟΥΓΚΑΛΟΣ
(βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ)

ΒΑΘΜΟΣ: 10

Η εκλογή στο αξίωμα του

Μ
 προέδρου της υηο-επιτροπής για 

τη Μέση Ανατολή και τον Αραβικό 
Κόσμο του Συμβουλίου της 

Ευρώπης συνιστά αναγνώριση της δουλειάς και 
της μετριοπάθειάς σας. Τιμά εσάς και τη χώρα...

POINT
SYSTEM-

ΓΙΑΝΗΣ ΒΑΡΟΥΦΑΚΗΣ
(γραμματέας ΜέΡΑ25)

ΒΑΘΜΟΣ: 3

Εσείς που καταγγέλλετε 
τις ελίτ, απευθυνθήκατε 
με απαξιωτικό τρόπο στην 
υπουργό Παιδείας, λέγοντάς 

της ότι δεν δικαιούται να ομιλεί για την 
Οξφόρδη επειδή δεν έχει περάσει από εκεί. 
Υιοθετείτε, δηλαδή, τη θεωρία των... αρίστων.

ΜΙΧΑΛΗΣ ΓΙΑΝΝΑΚΟΣ
(πρόεδρος ΠΟΕΔΗΝ)

ΒΑΘΜΟΣ: 1

—, Είστε πλέον έμπειρος στην
|L επικοινωνία και θα έπρεπε

να ξέρετε ότι οι ανεύθυνες 
υποθέσεις δίνουν τροφή σε 

συνωμοσιολόγους. Αυτά που είπατε το πρωί 
της Πέμπτης για την παράλυση συναδέλφου 
σας νοσηλεύτριας, αποδίδοντάς την σε 
παρενέργεια του εμβολίου, προκάλεσαν 
μέχρι και εισαγγελική παρέμβαση για fake 
news.

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΛΙΓΝΑΔΗΣ
(ηθοηοιός-σκηνοθέτης)

ΒΑΘΜΟΣ: 0

Απειλείτε θεούς και δαίμονες 
με μηνύσεις και αγωγές, 
αλλά δεν έχετε πει μισή 
λέξη για την ουσία των 

καταγγελιών που σας αφορούν. Η τακτική 
σας δεν συνάδει με την εικόνα που μας 
«πλασάρατε» μέχρι χθες...
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